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Czas ~pOczyO U 

a zdjęciu obok widzimy 
śmiechnięte twarze Angeliki 
obyłt i Grzegorza Cichockiego. 

którzy podczas uroczystoścI 
akonczenla roku szkolnego w 

Gimnazjum nr 2 odebrali na
grody dla najlepszych szkol
nych sportowców. Promienne 
uśmiechy mogliśmy dostrzec 
takze podczas uroczystych aka
demii w innych polkowIckich 
'placówkach oświatowych. I to 
nie tyłko na twarzach tych, któ
rzy zostali wyróżnieni. Kolejny 
ok nauki dObiegi końca. Setki 

polkowickich uczniów przez k0-
lejne dwa mieSiące będą odpo
czywać. Część z nich wyjedZie 
na zagraniczne woja:ż:e, inni 
odwiedzą piękne zakątki nasze
go kraju, a niektórzy zostaną 
na miejscu. w PolkowIcach. 
Wszyscy będą ładować aku
mulatory po to, by za dwa mie
siące zmierzyć Się z kolejnymi 
edukacyjnymi wyzwaniami W 
czasie tych dni wolnych od 

będą towarzyszyć Im 
nnIT"ln'<>'"'la. ktore zapisały 
w ich pamięci podczas 

ne>ł· ... r.i,.k dziesięcIu miesięcy. 

"'I \1\/t::.r·"'mnleniami. do których 
wi4~l(SZO~;ć z nich będzie chęt
nie wracać, bo dla sporej czę

uczniow szkoła to przeciez 
miejsce, w którym spędzają 

lemel tyle czasu. co w domu 

Konr~d Ka ru 

Pierwszy Dzień Krasnala 
W zmodernizowanym ogrodzie przy Żłobku 

Miejskim odbyła się impreza pod nazwą 
"Dzień Krasnala" .Towarzyszyła jej atmosfera 
pełna radości, podobna do tej, jaką znamy 
z bajek. zatem na twarzach dzieci gościły 

uśmiechy. 

Spotkanie rozpoczęło się od 
krótkiego przywitania uczestni
ków przez burmistrza Polkowic 
Wiesława Wabika, który podkre
ślil, że bardzo lubi spędzać czas 
z dziećmi i zawsze chętnie przyj
muje zaproszenia od nich . . 

Jako, że tegoroczny "Dzień 
Krasnala" odbył się po raz 
pierwszy w historii żlobka, który 
notabene nosi imię ''Krasnal'', 
pracownicy zadbali o to, by 
atrakcji było co nie miara. Dzie
ci mogły między innymi Odbyć 
przejażdżkę wozem drabinia
stym zaprzęgniętym w dwa ko
nie. Był też basen z piłeczkami, a 

także typowe dla tego rodzaju 
spotkań kiełbaski z grilla. Po
nadto nie zabrakło punktu po
miaru ciśnienia, w którym rodzi
ce mogli zmierzyć sobie ciśnie
nie. MalUChy zaś mogły skorzy
stać z oferty przyozdobienia 
twarzy pięknymi malowidłami, a 
także przekonać się, jak wielką 
frajdę sprawia puszczanie ba
niek mydlanych oraz spożywa
nie waty Cukrowej. OczywiśCie 
nie obylo się muzyki, przy której 
można było potańczyć. Przez ca
ły czas trwania imprezy, czyli 
mniej więcej do godziny 19 dzie
ci mogły czuć się, jak w bajce, bo 

pracownicy żłobka byli poprze
bierani za postaci z bajek. Im
preza była doskonała Okazją nie 
tylko do zabawy, ale również do 
wzajemnego poznania się rodzi
ców uczęszczających do żlobka 
dzieci. 

Konra.d Kaptur 

- --- ------
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Powiat liderem 
zarządzania 

W siedzibie Senatu RP odbyła· się konferencja zatytułowana 
"Samorządowy Lider Zarządzania 2010". W jej trakcie 

wicestarosta polkowieki Kamil Ciupak odebrał statuetkę 
za konkurs na najlepszą inicjatywę społeczną służącą podniesie

niu estetyki wsi. 

- Dzięki takim przedsięwzię
ciom buduje się kapitał społecz
ny, a także rozbudza aktywność 
lokalnych społeczności. Wypada 
jedynie przyklasnąć i życzyć so
bie, by podobnych konkursów 
było więcej - mówili z uznaniem 
organizatorzy konkursu 
"Samorządowy Lider Zarzą

dzania". Nagradza się w nim 
przedsiębiorczość jednostek ad
ministracji samorządowej, sto
sowanie innowacyjnych rozwią
zań, opracowanie i przystoso
wanie do własnych warunków 
rozwiązań stosowanych przez 
władze europejskich miast i 
gmin. Honorowy patronat nad 
konkursem objęli - prof. Marek 
Ziółkowski, wicemarszałek Se
natu Rzeczypospolitej POlskiej i 
Jego Ekscelencja J.E. Enok Ny
gaard, ambasador Królestwa 
Norwegii w Polsce. 

Do tegorocznej edycji konkur
su "Samorządowy Lider Zarzą
dzania 20l0r." zgłoszono 61 
praktyk w czterech dziedzi
nach: gospodarka komunalna 
(gospodarka wodno-kanaliza
cyjna, gospodarka odpadami, 
energetyka i ciepłownictwo, zie
leń), komunalna gospodarka 

mieszkaniowa, transport i 
ochrona zdrowia. Do finału za
kwalifikowano 25 wniosków, w 
tym konkurs powiatu polkowic
kiego. 

-Nasz "Konkurs na ruijlepszą 
inicjatywę społeczną służącą 
podniesieniu estetyki wsi" zo
stał wymyślony przez radnych 
pOwiatowych pierwszej kadencji 
i od dziesięciu lat wciąż jest 
chętnie realizowany przez so
łectwa. W sumie przez dziesięć 
lat rady sołeckie zgłosiły 163 ini
cjatywy, a władze powiatu prze
kazały na nagrody 233 000 zł
pOwiedział Kamil Ciupak, wice
starosta i dodał:- Głównym ce
lem jest przede wszystkim dba
łość o estetykę otoczenia oraz 
poprawę stanu środowiska na
turalnego, ale równie ważnym 
zadaniem tego projektu jest też 
pobudzenie mieszkańców wsi 
do wspÓlnYCh działań społecz
nych. Nagroda ta jest wielkim 
wyróżnieniem i zaszczytem dla 
nas, ale jest też zachętą do dal
szych działań wspólnie z miesz
kańcami. 

KOllr.ld Kaptur 
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z życia gminy 

Nowości na placach zabaw 
200 tys. zł wydała gmina Polkowice na doposażenie placów zabaw. 
Zakończono montaż nowych atrakcyjnych urządzeń zabawowych. 

Polkowickie place zabaw prze
szły właśnie wiosenne porządki. 
Wymieniono na nich niektóre 
urządzenia oraz zamontowano 
nowe. Wszystko po to, aby 
uatrakcyjnić miejsca zabaw dla 
dzieci. Polkowickie maluchy nie 
mają prawa się nudzić! 

Aztek, to nowe urządzenie, 

które zamontowano na ul. Lipo
wej i Kmicica. 1'0 oryginalna 
ścianka wspinaczkowa (zdjęcie 
w załączniku). Dzieci nie tylko 
świetnie się na niej bawią, ale 
trenują też koordynację rucho
wą. Kolorowe lokomotywy sta
nęły na ul. Nagietkowej, Jesiono
wej, Skalników i w Guzicach. Z 

kolei zabawki: linarium pirami
da na ul. Naruszewicza. Gmina 
zakupiła też nowe karuzele (Ko
morniki, Moskorzyn, Nagietko
wal oraz 9 bujaków, a także 5 
huśtawek z siedziskiem "bocia
nie gniazdo". 

W Polkowicach istnieje 90 pla
ców zabaw. Wszystkie spełniają 
europejskie normy bezpieczeń
stwa. Charakteryzuje nas szcze
gólna dbałość o stan techniczny 
urządzeń. Sprawdzany on jest 
dwa razy w miesiącu. 

Ew.! zczecillsb 

Sezonowy plac 
w Rynku 

Maluchy nie będą się nudzić 

również w Rynku. W sercu 

miasta zamontowany zostanie 

miniplacyk zabaw. Będą mo
gły się bawić na nim dzieci już I 

od l roku życia. Stanie tam 

mała łódeczka . i ślizgawka 

ogrodzone ładnym białym 

płotkiem. Plac będzie demon

towany na okres zimowy. 

Szachowe zmagania 
W Szkole Podstawowej nr 2 im. Kornela 
Makuszyńskiego w Polkowicach odbył się 

turniej szachowy. Udział w nim wzięły dzieci 
ze wszystkich podstawówek powiatu 

polkowickiego. 
Była to IV edyda turnk:ju. Udział w R:l ~ wyświetkm zoota-

grze wzięło 23 uczniów ze szkól pod- la prezentacjamultID:ledia1na pt. "Sza
stawowych naszego powiatu. Dlieci chy-~ sport dla zwyidych lu
zmagaty się z tą niezwykle trudną ~ dzi", która traktowala przede wsz;yst
w której wygraną gwarantqje taktycz- kimo wptywie szachównapoziomroz-
De i logiczne ~ Młod?j gracze woju intelektualnego ich ~ 
reprezen.towa1i. napmwdę wysoki po- - Gra w szacł\y rozbudza anality(z-
ziom. SZkolę Rxistawową nr 2 im. PI?;Ydatne we 
Kornela ~ego w turnieju 
reprezentowały dzieci będącyC2łonka
mi taInt.ejszego Koła Szadlowego. 

Zwycięzcą tegoro<2Ill:li edy«Ji 
tumiejuzootał PawelWięcłaWz SP 3. 
Drugie Illif:jsre Amadeusz Darewski z 
SP2. Na ~ stopniu podium 
stanął PkJtr Jankowiak z SP 3. 

Najlepszą szachistką tego tumieju 
była KomełukMonikaz SP! R>IkDwi
ce. ZwydJ:u;;y tumieju otrz;vmali pu
chaIy oraz medale. Ponadto ~ z 
~ ołr4Ymał dyplom po
twierdzającytK2eSlzJictwo wtym kon
kursie. 

~ dziedzinach nauki. stwa
rzanieograniczo~rozbu

dzania uczniowskich ini$tyw i funta
$. Kszt.ałt4ie wyobraźDię przestn.en
ną, pamięć i uwagę, a przede wszyst
k1miniljqie~~abs
tra.kcyjnegoik>gic:znego myślenia -po
wledziałaEwa Fedon2ak. ~
tards. wycbowa~ 
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Trzy pytania do WIESŁAWA WABIKA, burmistrza Polkowic 

Chcę, by nasze boiska sportowe tętniły życiem 
- Podczas ostatn1ej sesji Rady 

Miejskiej radni przegłosowali 

projekt uchwały w sprawie 
utworzenia nowej jednostki bu
dżetowej "PoIkowickiego Cen
trum Sportu". Skąd pomysł na 
utworzenie takiej jednostki? 

- Pomysł zrodzi! się podczas 

sportowego przy ulicy 11 Lute
go, gdzie mamy "orlika". Te 

wszystkie obiekty są drogie, przy 
ich budowie zastosowano najno
wocześniejsze technologie. Po
zostawienie ich bez odpowied
niej opieki byłoby nierozsądne. 

spotkania zespołU do spraw bu- - Jakie będą zadania nowej 
dowy wielofunkcyjnych boisk jednostki? 
sportowych. Wówczas, wspólnie 
z moimi współpracownikami za
stanawialiśmy, co zrobić, by 
sprawnie zarządzać coraz więk
szą ilością obiektów sportowych 
na terenie naszej gminy. Doszli
śmy do wniosku, że powołanie 
stosownej jednostki budżetowej 
będzie najlepszym rozwiąza

niem. W ostatnich latach wybu
dowaliśmy w gminie kilka no
wych boisk. Wszystkie są nowo
czesne, funkcjonalne. Poza tym, 
kończymy budowę kompleksu 

- Pracownicy Polkowiokiego 
Centrum Sportu będą zajmować 
się kompleksowo boiskami spor
towynu na terenie naszej gminy. 
Będą troszczyć się o ich stan 
techniczny, pilnować, by na ich 
terenie nie dochodziło do aktów 
wandalizmu. Poza tym będą 

mieli za zadanie animować życie 
na terenie tych obiektów. Zajmą 
się przygotowaniem harmono
gramów korzystania z poszcze
gólnych boisk, organizacją róż
nego rodzaju turniejów, a także 

innych imprez. Chciałbym, aby 
na naszych obiektach sporto
wych tętniło życie. Między inny
mi za to będą odpowiedzialni 
pracownicy nowej jednostki. 

- Gdzie będzie się zruijdowala 
siedziba PoIkowlckiego Cen
trum Sportu i ile osób zniijdzle 
tam pracę? 

- Wszelkie szczegóły dotyczą

ce nowej jednostki ustalimy w 
najbliższym czasie. Siedziba 
najprawdopodobniej będzie się 
mieścić przy kompleksie sporto
wym przy ulicy 11 Lutego. Tam 
powstaje odpowiednie zaplecze 
socjalno-administracyjne. Bę

dzie to odpowiednie miejsce na 
siedzibę Polkowickiego Centrum 
Sportu 

Pytał: Konrad K1ptur 

Marian Klarzyński najlepszym rolnikiem 
Myliłby się ten, kto 

by sądził, że praca na 
roli nikogo już nie 
fascynuje. Marian 
K1arzyński z Suchej 

Górnej szukał 
swojej profesji przez 
kilkanaście lat. Dziś 
jego gospodarstwo 

jest jednym 
z najlepszych 

w kraju. 

Z zawodu elektromechanik. 
Imał się w życiu różnych fa
chów, był m. in. taksówkarzem 
i właścicielem niewielkiej firmy. 
Jednak to bycie rolnikiem Ma
rian Klarzyński miał we krwi . -
Dziś trudno jest być szefem dla 
grupy pracowników. Każdy 

Chciałby zarabiać tyle co pre
zes, a jak się już czegoś nauczy, 
to zaraz ucieka za granicę -
wspomina swoja przygodę z fir
mą Klarzyński. - W rolnictwie 
jest inaczej. Tutaj wszystko za
wdzięczam swojej i rodziny 
pracy. Wlaściwie nie ma rzeczy, 
której bym sam nie zrobił, albo 
nie dotkną! - mówi: 
Dziś jest właścicielem 70 

hektarów pól uprawnych, 
wzorcowej chlewni, trzystu 
prosiaków i całej masy rolni
czego sprzętu. I wszystko trak
tuje po ojcowsku. Inaczej nie 
byłby jednym z najlepszych rol
ników w Polsce. 

Ostatnio starania te doceniła 
specjalna komisja Kasy Rolni
czego Ubezpieczenia Społecz
nego. Po kontroli, gospodar-

stwu Klarzyńskich przyznano I 
miejsce wśród rolników z tere
nu trzech powiatów: polkowie
kiego, legnickiego i górowskie
go. Obecnie Marian Klarzyński 
jest powaźnYDj kandydatem do 
miana najlepszego rolnika w 
WOjeWÓdztwie, a być może tak
że w kraju. 

Dzisiejszy rolnik to przedsię
biorca. którego warsztatem 
pracy jest gospodarstwo. Aby 
przedsiębIorstwo funkcjono
wało poprawnie, musi on znać 
zasady ekonomii i prawa, wła

ściwie zarządzać zarówno cza
sem, jak i kapitałem, a także 
śledzić bieżące trendy, notowa-

nia i tendenCje. Dziś nowocze
sne gospodarstwo wykorzystu
je najlepsze technologie, wie
dzę i informacje. 

W sytuacji. kiedy normą st aje 
się wyludnianie dolnośląskich 
wsi, przykład byłego taksówka
rza, u którego wygrała miłość 
do ziemi pokazuje, że może nie 
nałeży jeszcze kłaść do trumny 
polskiego rolnictwa. Przynajm
niej dopóty, dopóki znajdują 
się tacy, którzy chcą to rolnic
two własnymi rękami reanimo
wać. 

Roman Tomczak 

o środowisko 
trzeba. dbać 

W sali audytoryjnej Dolnośląskiej Wyższej 
Szkoły Przedsiębiorczości i Techniki odbyły 

się "Warsztaty Dobrego K1imatu n
• 

Były one częścią OgólnopOl
skiego Programu na Rzecz 
Zrównoważonego ROZWOju Spo
łeczności Lokalnych realizowa
nego przez Gaspol, jedną z du
żych firm gazowych pod patro
natem ministerstwa gospodarki. 
Podczas spotkania omawiano 
zagadnienia związane z szeroko 
pojętą troską o środowisko na
turalne. - Zwiększanie udziału 

energii pozyskiwanej ze źrÓdeł 
energii w ogóle energii produko
wanej w Polsce to konieczność 
nie tylko ze względu na środowi-

sko naturalne, ałe również nor
my unijne, które zobowiąZują 
nas do takich działań - przeko
nywał dr Andrzej Hałasiewicz , 

jeden z prelegentów. 
- W ramach Unii Europejskiej 

jest wiele funduszy, które wspie
rają proekologiczne inwestycje 
realizowane na terenie gmin. 
Trzeba popularyzować wiedzę 
na ich temat, bo to duża szansa 
na poprawę stanu środowiska 
naturalnego- dodał. 

-~- -~--
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Najlepsi nagrodzeni 
Laureaci konkursów polonistycznych, historycznych, 

przyrodniczych, artystycznych matematycznych i fizycznych. 
Finaliści spartakiad i zawodów sportowych. Wszyscy oni spotkali 

się na Szkolnej Gali Laureatów, zorganizowanych przez 
Gimnazjum nr 1. 

Uroczysta gala Odbyła się już 
po raz trzeci. Co roku specjal
nymi nagrodami są na niej wy
różniani uczniowie, którzy w 
ostatnim roku szkolnym osią
gali sukcesy w konkursach i 
zawodach organizowanych 
przez gimnazjum. W gronie 
wyróżnionych gimnazjalistów 
znaleźli się także tacy, którzy 
odnosili Sukcesy w kilku kon
kursach. 

Nagrody wszystkim laure
atom wręczała dyrektor gim
nazjum Elżbieta Kich-Wi
śniewska. Szkolna Gala Laure
atów to nie tylko wyróżnienia i 
nagrody, ale także możliwość 
zaprezentowania umiej ętno
śCi, nabytych w mijającym ro
ku szkolnym. I tak na scenie 
przed widownią zaprezento
wała się m. ln. Dorota Ra
chwalska z piosenką "Elle" 
(Ona), która - jak podkreślali 
prowadzący galę - miała zaak
centować wklad rodziców w 
osiągane przez gimnazjalistów 
sukcesy. 

Laureatami nagród podczas 
ostatniej gali w Gimnazjum nr 
1 były także grupy wieloosobo
we. I tak wyróżnienie za swoją 
całoroczną pracę otrzymała 

Grupa Teatralno-Ewangeliza
cyjna "Maska". W uzasadnie
niu nadania tej nagrody napi-

sano, że należy się ona "Ma
sce" za "odwagę i asertywność 
w mówieniu o współczesnym 
świecie" . 

Od wielu lat dumą szkOły 
przy ul. Ociosowej jest także 
chór "Cantabile", który przed 
dwoma tygodniami wyśpiewał 
I miejsce na IV Ogólnopolskim 
Przeglądzie Pieśni Sakralnej w 
Prusicach. Jednak sukcesów 
chóru jest znacznie więcej . Od 
wielu lat występuje w różnych 
zakątkach naszego kraju, bu
dząc podziw melomanów i 
udowadniając, że gimnazjalna 
m10dzież wie, co to kultura . 
Tegoroczną galę zakończyło 

wspomnieniowe oglądanie 
zdjęć oraz zaśpiewana wspÓl
nie piosenka. 

RorW1l1 TOlllCZ3k 

Dęby pamięci 
Na przyszkolnym placu Gimnazjum nr 1 im. Jana Pawła II 

w Polkowicach zasadzono dwa dęby. Drzewa mają upamiętniać 
wydarzenia, jakie miały miejsce w Katyniu 70 lat temu. 

Na uroczystość przybyłO wielu szącą montażowi słowno - mu
gości. Rodziny zamordowanych zycznemu ''Droga krzyżowa naro
oficerów oraz przedstawiciele Dol- du polskiego". Była ona prÓbą od
nośląskiego Stowarzyszenia 'Ro- tworzenia emocji polskich ofice
dzln KatyńskiCh z Wrocławia. Po- rów, jakie towarzyszyły im w tych 
czątek inicjatywie sadzenia dębów najtrudniejszych momentach ży
dal śp. Lech Kaczyński, który w cia. Formula prezentacji była wzo
oficjalnym liście z 2009 roku prosil, rowana na drodze krzyżowej , kt6-
aby na pamiątkę tych tragicznych rą to drogę pokonali polSCY ofice
wydarzeń zasadzić ponad 21 tys. rowie przed ostatnią stacją, jaką 
dębów w calej Polsce. Liczba ta była śmierć. Po prezentacji, zapro
odpowiada liczbie zamordowa- szeni goście przeszli na tereny zie
nych oficerów przez Sowietów. lone szkoły, gdzie zasadzono dwa 
Podczas uroczystości odcZYtano dęby na cześć wcześniej wspo
fragment wspomnianego listu. mnianych oficerów. Uroczystego 
Uczniowie przybliżyli także syl- wkopania drzew dokonały rodziny 
wetki dwóch zamordowanych ofi- ofiar. Po tej części Wiesław Wabik, 
cerów: kpt. Józefa Burby oraz burmistrz Polkowic wręczyl rodzi
ppłk. Józefa Wanata. - Wybraliśmy nom ofiar certyfikaty, upamiętnia
tych oficerów, ponieważ zależalo jące to wydarzenie. - Dzięki posa
nam na tym, aby upamiętnić po- dzeniu dębów na terenie naszej 
mordowanych, których rodziny szkołY, będziemy pamiętać o na
mieszkają na terenie miasta i gml- szych rodakach, którzy zostali po
ny Polkowice. - mówi Henryk Kor- mordowani przez sowieckie siły -
nilowicz, historyk z GimnazJum nr dodaje Kornilowicz. 
1. Po tej części wyświetlono pre-
zentację multimedialną, towarzy- Mam Cha.rym. ki 

Nasze tematy 

Spostrzegawczy, ambitni 
i wrażliwi fotografowie 

Praca Kamila Kędziory, ucznia Gimnazjum nr 1 w Polkowicach, 
została uznana przez jury za najlepszą w konkursie fotograficznym 
"Miejsce, w którym mieszkam ... ". Konkurs zorganizowała Komenda 

Powiatowa Policji w Polkowicach. 

Konkurs ogłoszono przed. kilkoma 
miesiącami w ramach realizowanego 
programu prewencyjnego"Szan4ię, 
nie tylko co moje", mąjącego na celu 
uwrażliwienie młodych mieszkań

ców naszego powiatu na problem 
poszanowania wspólnego mienia 
Jak podkreślał podczas spotkania 
insp. Witold Trzmielewski, komen
dant KPP w Polkowicach, celem 
konkursu było m. in rozwijanie zdol
ności twórczych, wzrost poczucia 
odpowiedzialności za wspólne mie
nie oraz edukacja dzieci i młodzieży 
wzakresie wiedzy o odpowiedzialno
ści prawnej za ~ karalne. - waż
ne było także uwrażliwienie mło
dych łudzi na o~ącąją rzeczywi
stość i w końcu ograniczenie 2jawlsk 
prowadzących do demoralizacji 
dzieci i młodzieży - dodał komen
dant. 
Każdy z uczestników konkursu 

mógł nadesłać po dwie wykonane 
własnoręcznie fotografie. Wśród na
desłanych prac kiIka było na bardzo 
wysokim poziomie artystycznym. -
Celowo nie narzucaliśmy tematyki 
prac, chcąc pobudzić wyobraźnię 
młodych amatorów fotografowania -
wyjaśnia Darta Solińska, oficer pra
sowa KPP w Polkowicach. Ostatecz
nie pierwsze miejsce prJ31ZDaDO Ka
milowi Kędziorze, któlY zdaniemju
ry: "Dostrzegł po co starsi organizu-

ją miejsca spotkań dla dzieci i dla
czego wart<> o nie dbać. Dostrzeg1 
także, że dorośli. chcą, aby dziecimia
ly szansę na zabawę i uśmiech. 'Ię 
nagrodę prz;yznaliśmy za bezpośred
nie zrozumienie intencji naszego 
programu prewencyjnego" - czyta
my w protokole. 

Drugie miejsce w konkursie przy
padło Pattycji Juni z Samorządowe
go Centrum Edukadi w Radwani
cach. Patlycja w swojej pracy posta
wiła na piękno otoczenia, w którym 
~e. 

Trzecie miejsce jUly przyznało 
Martynie Macha, uczennicy Gimna
zjum w Grębocicach. PracaMartyny 

udowadnia, że dziewc2';yna umie do
strzec pięknO i właściwie je wyekspo
nować. ''Udowodniła, że w młodym 
sercu oprócz naukii zabawy jest jesz.. 
czemiejscenaromantyzmiwidzenie 
świata od tej najładniejszej strony" -
czytamy w uzasadnieniujury. 

cala trójka laureatów konkursu 
otrzymał z rąk Witolda Tnmielew
skiego dyplomy i nagrody I?eCZOwe, 
ufundowane przez starostę Polko
wickiego Marka Trarnś. 

Romall Tomczak 

Nałogi ich nie dogoniły 
Na boisku szkolnym przy Gimnazjum nr 2 

odbyła się czwarta edycja imprezy "Uciekam 
przed nałogami" będącej częścią projektu 

"Zachowaj Trzeźvvy umysł" realizowanego 
przez Ośrodek Pomocy Społecznej 

w Polkowicach we współpracy z polkowickim 
placówkami oświatovvymi. 

Tradycyjnie, na początku ucznio
wie wraz z nauczycielami oraz za
proszonymi gośćmi przebiegli kilka 
okrążeń wokół boiska szkolnego. 
ÓW bieg mial symbolizować uciecz
kę przed nałogami Ramię w ramię 
biegli piłkarze Górnlka Polkowice, 
wiceburmistrz Polkowic, Renata 

. Dembek oraz uczniowie. Następnie 
rozegrano mecz, w którym po prze
ciwnych stronach stanęły zespoły 
składające się z uczniów, nauczycie
li, lOkalnych vip6w, a także piłkarzy 
Górnika Polkowice. Ci ostatni po
deszli do tej nietypowej gry z przy
mrużeniem oka, ale i tak zdecydo
wanie wyróżniali się w gronie za
wodników biegąjących po boisku. 

- zabawa była fajna, a idea 
szczytna. Im więcej takich inicja
tyw, tym lepiej -mówił nam Łukasz 
Sierpina, jeden z piłkarzy Górnika 
Polkowice. 

- 'Ib już kolejna edycja akcji Pro
blem sięgania po ~ki przez 
uczniów istnieje i trzeba robić 
wszystko, aby go minimalizować. 
Tego typu akcje, jak impreza "Ucie
la\i przed nałogami" właśnie temu 
służą, i bardzo się cieszę, że sąreali
zowane na terenie naszej szkoly -
podkreślała Dorota Gnych, dyrek
tor Gimna7Jum nr 2. Wydarzenia 
. sportowe nie były jedynymi. Poza 
nimi odbył się również plener pla
styczny, w trakcie którego ucznio
wie pod czujnym okiem Bogumily 
Gawlak·Pokrywki przygotowywali 
plakaty odwołt.ijące się do hasła 
przewodniego imprezy. O oprawę 
muzyczną zadbal zespól muzyczny 
skiadający się między innymi z 
uczniów GimnazJum nr 2. Każdy, 
kto poczuł głód mógł spożyć kieł
baskę z gńlla. Dużym zaintereso
waniem cieszyły się policyjne moto-

cykle zaparkowane na placu przy 
szkole. Uczniowie ochoczo wsia
dali na nie i robili sobie pamiąt
kowe zdjęcia Bardzo fajna at
mosfera w zestawieniu ze sprzy
jającą pogodą sprawi)y, że impre
zę należy uznać za udaną. 
Współczesny świat oferąje mło-

dym ludziom cala paletę form 
spędzania wolnego czasu, alterna
tywnych wobec aktywnOŚCi fizycz
nej. Dziś poza boiskami sportowy
mi młodzi lIUlją dziesiątki kana
łów telewizyjnych, Internet, gzy 
komputerowe. Spora część rezy
gmtie więc z gry w piłkę na osie
dlowych boiskach. Poza tym na 
rynku jest dostępnych wiele uży
wek, do których młody człowiek 
ma dostęp. Stąd też ryzyko się
gnięcia po nie jest o wiele wy71!.ze 
niż przed laty. Trzeba więc robić 
wszystko, aby pokazać młodzieży. 
że życie bez używek jest ciekaw
sze, a gra w piłkę może przynieŚĆ o 
wiele więcej ciekawych doznań niż 
ślęczenie całymi dniami przed 
komputerem 



Nasze tematy 

» DZIEJE JEDNEGO MIEJSCA 

"Oświecone" Polkowice 
"Więcej światła" miaJ powie- kach, w pobliżu studni, ścieków 

dzieć na łożu śmierci Goethe. i niewidocznych w nocy dziur. 
"Więcej światła!" było też żąda- XIX-wieczne Polkowice były 
niem mieszkańców Polkowic w miastem z ambicjami i wolą do
połowie XIX w., bo przechadzka równania - przynajmniej przez 
mrocznymi zaułkami miasta nie ich mięszczańską warstwę - do 
należała do bezpiecznych. standardów bezpieczeństwa 

A ich woli stało się zadość w obOwiąZujących we WrOcławiu 
roku 1857, kiedy to ulice naszego czy Berlinie. Oświetlenie ulic by
miasta rozświetliły dziesiątki lo tego dobrym początkiem. 
olejowych lamp, zafundowanych Wkrótce olej w lampach za
przez magistrat. Lampy zaku- częto zastępować naftą (nota 
piono we wrocław- Polkowice były b~ne - wynalaz· 
skiej firmie "Herz u.. kiem IgDaQego 
Sołm", i ze względu m,as.te:m . Lukasiewicza), a 
na rodzaj przesyłki, z a ~ b, c J a m I w 1881 roku poja-
musiały być dostar- I wolą wiły się pierwsze 
czane w kilku par- dorównania - projekty,żebynaf
tiach, tak, aby pod- przynajmniej towe zasilanie 
czas transportu nie przez ich lamp ulicznych 
zostały uszkodzone. mieszczańską zastąpić gazo-
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Rozmowa z Hubertem Kędrą, zastępcą kierownika NZOZ w Aquaparku 

Zadbane i piękne 

~ 
! 

Pierwsze w historii warstwę - do wym. Nigdy jed
miasta oświetlenie standardów nak nie doszło do 
publiczne zamo~to- bezpieczeństwa zrea1izo.warua te
wan? n,a elew~cJach obowiązujących go prOJektu .. Po-

- Czy prawdą jest, że 10 właśnie latem 
coraz więcej kobiet zapisuje się na 
różnego typu zabiegi/ćwiczenia popra
wiające wygląd dała? Czy Panie korzy
stają z nich niezależnie od pory roku? 
- Na zabiegi, czy też ćwiczenia kobie
ty zapisują się glównie wiosną oraz 
późną jesienią. jednakże wiele Pań ko
rzysta z aerobiku, jogi oraz ćwiczeń 
Tai-Chi niezależnie od pory roku. 
Oprócz tego panie chętnie korzystają 
z ba enu sportowego, jacuzzi, krioko
mory oraz kąpieli w saunie. Ponadto 
bardzo często kobiety mobilizują cale 
rodziny do aktywności sportowej na 
naszej kręgielni typu bawIing, która 
deszy 5ię ogromnym powodzeniem, a 
przy okazji można polączyć przyjem
ne z pożytecznym, jednocześnie upra
wiając sport i spędzając wolny czas z 
najbliższymi. 

- Co najczęściej wybierają, aby popra
wić swój wygląd? 

~ 
pracą można spalić zbędne kalorie. W 
planach mamy organizację cyklu zajęć 
edukacyjno-ruc'howych, o których w 
tym momencie nie chcialabym szerzej 
mówić, będzie to niespodzianka dla 
naszych klientów. 

wej wizycie klientki wykupują karnet ~ 
na dalsze ćwiczenia lub zabiegi. 

kamieruc wokol ryn- stęp techniczny 
ku, oraz na rogach we. pędził wtedy . 
głównych ulic mia- Wrocła':'V,.u przez Europę z 
sta. Mimo, że światło c z Y B e r I In I e . tak zawrotną 
lamp olejowych cha- szybkością, że za-
rakteryzuje się nie- nim projekt trafil 
zbyt silną, żółtą barwą, na ręce na papier, już myślano o zainsta
ówczesnego bunnistrza Johan- lowaniu w miecie superwynalaz
na Angelusa Cotty zaczęły spły- ku - elektryczności. Jak pamlę
wać serdeczne podziękowania tamy udaJo się to zrobić w 
od wdzięcznych za "oświecenie" pierwszych latach XX w .. sto
mieszkańców. Nic dziwnego, sUDkowo wcześnie w porówna
skoro do tej pory miasto stano- niu z innymi dolnośląskimi mia
wiło majo atrakcyjny obiekt spa- stamt 
cerów po zmroku. I wcale nie Wkrótce przy ul. Głogowskiej 
chodzilo tu o niebezpieczeństwo powstał zaklad energetyczny 
utarty mienia z rąk lokalnYCh braci Wierzejewskich (polskich 
złOdziejaszków. Jak dobrze wie- emigrantów z Wielkopolski). a 
my, Polkowice były wówczas jed- wzdłuż ulic i parków pojawiły się 
nym z najbezpieczniejszych drewniane slupy energetyczne. 
miast na Dolnym Śląsku, i prze- Świat z impetem wkraczaj do 
spanie się tutaj na ulicy z wor- prOwincjonalnych Polkowic. A 
kiem pieniędzy pod głową nie one - wcale się przed tym świa
rodziło żadnych przykrych kon- tem nie bronily. 
sekwencji 
Chodziło raczej o możliwość 

doznania kontuzji ldo złamania 
nogi czy ręki włącznie) na bru- Roman I'omcuk 
kowanych kocimi łbami zauł-

- Głównie aerobik, siłownię i oczywi
ście basen. Coraz większą popularno
ścią cieszy !ię również Nordic Wal
king. jednakże jest wiele kobiet, które 
korzy tają z zabiegów wyszCluplają
cych takich jak Guam i Aqyptos. Co 
prawda zabiegi te wymagają większe
go wkładu finansowego, jednakie ą 
bardzo skuteczne pod względem efek
tu wizualnego. Wiele klientek korzysta 
również z sauny, która poprawia ogól
ny stan zdrowia, hartuje organizm 
oraz korzystnie wpływa na metabo
lizm. 

- Czy z zabiegów/ćwiczeń korzystają 
młode Panie, czy tutaj wiek nie gra ro
li? 
- Wiek raczej nie gra roli ... Jednak w 
naszej ofercie proponujemy ćwiczenia 
dla osób mających m_nóstwo energii -
aerobik oraz spokojniejsze - joga, Sz
kola Pleców. Panie coraz częściej de
cydują się na relaksujące masaże Po
za tym wiele kobiet, również tych ak
tywnych zawodowo, korzysta z base
nu sportowego, który czynny Jest już 
od 6 rano, dzięki czemu jeszcze przed 

- tle czasu potrzeba, aby efekty były 
widoczne? 
- jeżeli chodzi o ćwiczenia, to uwa
żam, że bardzo dużo zależy od samo
dyscypliny i determinacji w jakości 
wykonywanych ćwiczeń. Kolejnym 
czynnikiem mającym wplyw na efekty 
końcowe jest dieta. Wiele kobiet ko
rzy ta także w tym zakresie z porad 
dietetyka, który udziela ich w naszym 
Aquaparku. Dokładając do tego zabie
gi Guamu j Agyptosa, efekty mogą być 
widoczne w zadziwiająco szybkim 
czasie, a pó:iniej utrwaldne poprzez 
regularne uczęszczanie na basen, po
byt w saunie i relaks w jacuzzi. 

- Czy klientki po zakończonych ćwi· 
czeniach/zabiegach wracają do nich 
jeszcze w tym samym roku, czy robią 
to dopiero na wiosnę? 
- jest wiele klientek, które korzystają 
przez cały rok. Często po jednorazo-

- I pytanie kluczowe - jak jest zzado· 
woleniem klientek? 
- W naszym Aquaparku klienci obslu
giwani są kompleksowo. W jednym 
miejscu mogą zadbać o swoje zdrowie 
- korzystając z porad lekarskich 
i kriokomory, o kondycję - uczęszcza
ją na ćwiczenia aerobowe i statyczne, 
o figurę - podczas zabiegów wyszczu
plających, o rodzinę - spędzając z nią 
czas na hali basenowej lub kręgielni. 
Po relaksie i wodnych szaleństwach, 
warto odwiedzić firmowy AquaBar. 
Urozmaicony wybór dań i napojów 
pozwala nabrać sił do dalszej zabawy. 
Po zwiększającej się fre~wencji na za
jęciach grupowych i po ilości sprzeda
nych karnetów widzimy, że klienci są 
zadowoleni, bo wracają do nas i ko
rzystają z naszych uslug regularnie. 
Zadowolony klient to dla nas najwięk
sza zaplata, więc staramy się wciąż 

podnosić standard nasZ)!ch usług tak, 
by każdy wychodzil od nas uśmiech
nięty· 

Rozmawiała: Marta Charymska 

Egzekucja w Trzebczu, cz. III, ostatnia. 
Informacji o krzyżu nie potwierdza Janina Trela, która od 

kilkudziesięciu lat opiekuje się miejscem śmierci polskiego żołnierza. 
- Tamten krzyż zupełnie się rozleciał. Wtedy mój syn zrobił nowy. 

Starą tabliczkę, która rozsypywała się w rękach, też zastąpił nową -
mówi. 

W latach 80. do rodziny I 
Trelów zapukały dwie star
sze osoby. Przedstawiając 

się jako brat i siostra Ta
siemskiego, chCiały poroz
mawiać z osobą, która opie
kuje się miejscem śmierci 

ich brata. - Rodzina Tasiem
Skiego przyj eżdżała chyba 
ze dwa razy. Pierwszy raz 
bardzo wiekowi ludzie, dru
gi raz młodsi, chyba ich 
dzieci albo wnuki. Niestety, 

nie pamiętam ich imion, ani 
nawet skąd przyjeżdżali. 

Zdaje się, że ci starsi, z za
granicy - mówi Janina Trela. 
Podaje za to inną, bardzo 
niezwykłą informację. - Ta
siemskiego pOwiesili Niem
cy nie na zwykłym sznurze, 
tylko na drucie kolczastym. 
Potraktowali go tak, bo 
chcieli, żeby ta egzekucja 
odstraszała innych. Z ka
wałka tego drutu jest zro-

biony wianek naokoło ta
bliczki z nazwiskiem - mówi. 
Czy to prawda? Na razie nie 
wiadomo Jeśli tak, Niemcy 
wykazaliby się wyjątkowym 
bestialstwem wobec młode
go polskiego robotnika. Do 
takich czynów przyzwycza
iła nas historiografia ostat
niej wojny, ale na jej począt
ku takie z~chowania musia
ły, mimo wszystko, uchodzić 
za niezwykle. 

Pytań w tej sprawie jest 
zresztą znacznie więcej. Nie 
wiadomo na przykład, czy 
miejsce śmierci Tasiemskie
go jest także miejscem jego 
pochówku, jak chce Stani
sław Loś. Janina Trela mó
wi, że to jej mąż nadał pla
cykowi pod krzyżem kształt 
prostokąta, "bo tak zwykle 
ogradza się mogiły". Ale czy 
w tym miejSCU leży Ludwik 
Tasiemski - nie wie. 

Nie wiadomo także, co się 
stało z Niemką, która dopu
ściła się zdrady z polskim 
robotnikiem. Bardzo często 
w takich przypadkach wla
dze hitlerowskie nakazywa-

ły takiej osobie brać udzial 
w eg~ekucji. Przed tem 
współwinowajczyni golono 
głowę, a po egzekucji ko
chanka, kobietę zsylano do 
miejsca odosobnienia. Czy 
tak byłO i wtedy? Czy Niem
ka była w ciąży? A jeśli tak, 
to czy urodziła dziecko z 
nielegalnego związku? Kto 
wydał oboje kochanków? 
Czy prawdą jest, że mąż 

Niemki był w tym czasie na 
froncie? Te i inne pytania 
wciąż czekają na wyjaśnie
nie. 

Roman Tomczak 
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To jest nasza 
perełka 
Zakończono kompleksowy remont Domu 

Wczasów Dziecięcych w Przemkowie. 
Podczas uroczystego oddania do użytku 

nowego obiektu wielokrotnie podkreślano, 
że jest to jedna z dwóch najpiękniejszych 

budowli na terenie powiatu polkowickiego. 

Dom Wczasów Dziecięcych w 
Przemkowie to z całą pewnością 
jeden ze sprawniej działających 
podmiotów w całym powiecie 
polkowickim. Świetna organiza
cJa. niemal rodzinna atmosfera i 
atuty w postaci pięknych tere
nów oraz wielu atrakcji propo
nowanych podczas pobytu spra
wiają, że turnus w ośrodku trze
ba rezerwować nawet i z trzylet
nim wyprzedzeniem. Jeżeli weź
miemy pod uwagę te informacje 
to trudno uwierzyć, że począt
kowo prośba o remont byle go 
schroniska mlodzieżowego i za
adoptowanie go do potrzeb IDU
giego budynku nie spotkała się z 
aprobatą ze strony władz powia
tu pOlkowickiego. Ostatecznie 
jednak zdecydowano o przezna
czeniu póltora miliona złotych 
na tę inwestycję. 

- Początkowo uznaliśmy. że 
obiekt jest zbyt mocno zdewa
stowany, by go remontować. Za
mierzaliśmy go sprzedać. Osta
tecznie podjęliśmy decyzję o re
moncie. z czego jesteśmy bardzo 
dumni, bo teraz to piękny obiekt 
- mówi Marek Tramś, starosta 
polkowicki. 

W zaniedbanym budynku, 
który dodatkowo w 2006 roku 
strawi! pożar przeprowadzono 
kompleksowe prace. Wymienio
no wszystkie instalacje, przebu
dowano strop, jadalnię i po
mieszczenia kuchenne oraz za
plecze socjalne. Ponadto wyko
nano nowe schody i balustrady, 
a także wymieniono ogrOdzenie. 

Teren wokół domu urzeka nO
wym boiskiem z króciutko przy
strzyżoną trawą, a także rów
nym chodnikiem. Całość robi 
naprawdę bardzo dobre wraże
nie i doprawdy nie dziwi fakt, że 
do obiektu chętnie przyjeźdŻają 
goście nie tylko z Dolnego Ślą
ska. ale także z dalszych regio
nówPolski. 

- Rezerwacje mamy na rok do 
przodu. Zainteresowanie poby
tem w naszym Domu Wczasów 
Dziecięcych jest naprawdę bar
dzo duże. Dzieci lubią do nas 
przyjeżdżać, bo mamy im wiele 
do zaoferowania. Wszystko jest 
pachnące świeżością, a okolica 
pełna uroczych miejsc - podkre
śla Monika Urbaniak-Ha1la, dy
rektor Domu Wczasów Dziecię
cych. 

Nowiy budynek Domu Wcza
sów DziecięCYCh w zestawieniu z 
piękną okolicą, w jakiej jest usy
tuowany sprawia, że zaintereso
wanie organizacją turnusów wy
poczynkowych pOłączonych z 
edukacją jest bardzo duże. Dla 
uatrakcyjnienia pobytu zaku
piono 40 rowerów, na których 
można odbyWać wycieczki po 
rezerwacie ornitologicznym oraz 
leśnym. Szkoły, które zdecydują 
się wysłać swoich uczniów do 
Przemkowa na pewno nie będą 
żałować, bo miejsce jest rzeczy
wiście wyjątkowe . 

KOIIC;Jd Nmtuc 

Nasze tematy 

Kolejny rok dobiegł końca 
- Nie wyobrażam sobie dziś swojego życia bez POlkowickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku. Zajęcia 
otworzyły nam oczy na wiele spraw - mówią zgodnie studenci po czterdziestce. Ich liczba z roku 

na rok rośnie. 

W sali audytoryjnej Dolnośląskiej 
Wyższej Szkoly Przedsiębiorczości i 
'Iechniki odbyło się uroc~ste za
kończenie roku akademickiego 
2009/2010. Tradycyjnie temu wyda
rzeniu towarz;yszyiy podniosła at
mosfera oraz wiele wzruszeń. Nie 
obyłO się również bez podziękowań 
oraz życzeń. Te pierwsze były kiero
wane przez studentów do wylda
dowc6w, władz uczelni, a także gmi
ny i powiatu. Życzenia zaś złożyl 
międzs innymi stefan Ciżmm; prze
wodniczący Rady Miejskiej. Jako, że 
zakończenie roku to uroczystość, 
podczas której obecni są WS'llJSCY 
studenci PUTw. a także liczne grono 
zaproszonych gości jest to doskona
ła o~a ku temu, by zaprezento
wać, nabyte podczas cyklu wylda
dów oraz z~ęć, umiejętności Z tej 
możliwości rokrocznie studenci po 
czterdziestce ochoczo korzystają. 
Nie inaczej było i wczo~. Mogłiśmy 

podziwiać między lnnymi popisy re-

cytatorskie, a także aktorskie. Co 
więcej, niektóre ze scenek były od
grywane w językach obcych -angiel
skim i niemieckim. Z kolei studenci 
uczestniczący w ząięciach sekcji ję
zyka rosyjskiego odśpiewali jedną z 
pieśni. Nie obyło się także bez mini
koncertu chóru działąjącego przy 
PUTw. 

Polkowicki Uniwersytet 'Irzecie
go Wieku to swoisty fenomen. Dzia
łająca od pięciu lat prny DWSPiT 
placówka rokrocznie przyciąga licz
ne grono polkowiczan. 

- Idea uniwersytetów trzeciego 
wieku idealnie trafia w potrzeby 
współczesnych społeczeństw. śred
nia długoŚĆ iYci.a się wydluża, po 
przejściu na emeryt;tn'ę ludzie nadal 
chcą być aktywni, by nadążyć za 
zmianami. które postęptiją w bar
dzo szybkim tempie. stąd też chęt
nie ko~ą z różnych formk:sztal
cenia - mówił nam w jednym z wy
wiadów Bronisław Bladocba, rektor 

DWSPiT. Przygląd~ąc się rozwojo
wi PU'IW trudno odmówić mu 
słUszności Dziś PU'IW jest prężnie 
działającą placówką zrzeszającą lu
dzi, dla których radość ze zdobywa
nia wiedzy, a także wspólnego spę
dzania czasu są wartościami bez
cennymi. 

- Dowiadujemy się wiele cieka
wych rzeczy. Poza tym jeździmy na 
wycieczki, organizqjemy spotkaniaz 
ciekawymi ludźmi. 'lOjestnaprawdę 
coś wspaniałego. Namawiam 
wszystkich moich znąjomycb, aby 
zapisywali się na ząjęcia Lepszej for
my spędzania wolnego czasu chyba 
nie ma -mówi stanisława Tkaczyk, -
uczestniczka zajęć PUTW: 

- Od pierwszych wyldadów byl.am 
urneczona. Dziś nie wyobrażam s0-
bie swojego ż.yci.a bez ząjęć na Wli
wersytecie - dO<Uije Janina ŚWider 

Hufiec u burmistrzów 
Kadra wraz młodzieżą Hufca Pracy 1-23 gościli u obecnego oraz 
byłego burmistrza Polkowic. Spotkanie było częścią konkursu 

"Tu żyjemy", który w najbliższym czasie odbędzie się w Hufcu. 

Celem wizyty było uzyskanie jak 
największej ilości informacji o mie
ście, jego historii i przemianach, 
które zaszły w ostatnich 20 latach. 
Pierwszą osobą, któI'1l odwiedzili 
był Emilian Stańczyszyn, przewod
niczący Związku Gmin Zagłębia 
Miedziowego, wcześniej sprawtiją
cy funkcję burmistrza przez dwie 
kadencje. -Po tym spotkaniujeste
śmy bogatsi w wiedzę. Obecnie 
pan Stańczyszyn reprezentuje in
teresy gmin zrzeszonych w ZGZM. 
Opowiedział nam zarówno o swo
ich obecnych, jak i poprzednich 
obowiązkach - mówi Zofia Jan-

czak-Romańczuk, komendant po
lkowickiego Hufca Pracy. 

- Drugiego dnia udaliśmy się do 
aktualnie urzędującego burmi
strza, Wiesława Wabika. Młodzież 
zadawała mu wiele pytań, na które 
uzyskała bardzo wyczerpujące i 
rzeczowe odpowiedzi. Podobnie, 
jak po wizycie w Związku Gmin Za
głębia Miedziowego, z odwiedzin w 
Urzędzie Gminy zaproszeni goście 
wyszli bardzo zadowoleni - mówi 
Janczak-Romańczuk, komendant 
polkowickiego Hufca Pracy. 

- Młodzież była solidnie przygo
towana do wywiadów i przejęta 

swoją rolą. Zadawała rozmaite py
tania N ~bardziej zapadła mi w pa
mięci odpowiedż burmistrza Wie
sława Wabika na jedno z nich. Brz
miało ono - "Do czego zobow.iąztije 
funkcja burmistrza? Burmistrz od
powiedziaL że "do godnego repre
zentowania mieszkańców. spraw
nego zarządzania gminą i do po
czucia odpowiedzialności za podej
mowane decyzje". Patrząc na to 
jak wyglądają Polkowice, moim 
zdaniem, burmistrz z wszystkich z 
tych zobowiązań doskonale się wy
wiązuje - kończy Janczak Rom.ań
czuk, komendant polkowickiego 
Hufca Pracy. 
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Gimnazjusze 2010 'zostały rozdane 
statuetki przyznawane są za 

osiągnięcia na różnych polach 
szkolnej aktywności. Tegoroczna 
gala, podczas której rozdano te 
prestiżowe wyróżnienia rozpo
częła się od tradycyjnego przywi
tania wszystkich gości. Potem 
miała miejsce główna część W'o
czystości, w trakcie której pro
wadzący wycZYtywali nazwiska 
uczniów, którym przypadły wy
różnienia w poszczególnych ka
tegoriach. W tym roku absolutną 
rekordzistką pod względem ilo
ści zdobytych statuetek była Ka
mila Kosińska, której w udziale 
przypadJy aż trzy nagrody, w ka
tegoriach: poliglota roku - język 
niemiecki, angielski oraz huma
nista. Z kolei dwie statuetki - po
liglota w kategorii język niemiec
ki oraz społecznik roku otrzymał 
Piotr Patykowski. Co dla obydwu 
uczniów znaczą te wyróżnienia? 

Tradycją Gimnazjum nr 2 jest przekazywanie wyróżniającym się uczniom oraz nauczycielom 
statuetek Gimnazjusza. To bardzo ważna nagroda, bo laureatów wśród nauczycieli 

wybierają uczniowie, a wyróżniających się uczniów wskazują nauczyciele. 

- To bardzo mile być nagrodzo
nym Gimna7Juszem. Jest to do
cenienie pracy, którą wykooaIam 
w ciągu calego roku szkolnego -
powiedziala nam Kamila. 

- Zawsze miło jest dostawać 
nagrody. W moim przypadku ra
dość jest tym większa, że otrzy
malem statuetkę za zaangażo
wanie w pracę na rzecz szkoły. W 
każdej imprezie, w przygotowa
niu której brałem udział zosta
wiłem część siebie, starałem sie 
robić to, co do mnie należało, 
najlepiej jak umiem - dodał Piotr. 

Również nauczycielom przyzna
wano nagrody w kilku kategoriach 
- Inspirator Roku - została nim 
Krystyna Bajon, Źartowniś Roku -
Artur Adamowicz, Niosący Poro
zumienie - Magdalena Beller oraz 
Bratnia Dusza - ks. Daniel Woż
niak, a także w tej najważniejszej -
Określanej mianem Złotego Wy
kładowcy. Jej zwYcięzcą zostal 
Marek Droździk - nauczyciel hi-

PRACA NA WAKA JE 

JESTEŚ MŁODY, UCZYSZ SIĘ I CHCESZ ZAROBIĆ? 

MASZ 18 LAT, ALE NIE WIĘCEJ NIŻ 26 LAT 
ZGt~Ś SIĘ DO NAS! 

ZNAJDZIESZ OFERTĘ ZATRUDNIE lA, 
ABY ZAROBIĆ NA WAKACJE I NIE TYLKO. 

OFERTA DOTYCZY PRACY W: 

PRZEDSIĘBIORSTWO GOSPODARKI MIEJSKIEJ Sp. z 0.0. 
• • praca przy segregacji tworzyw sztucznyd1, 

prace przy 1iełeni miejstdej 
prace remontowe. 

Podania należy składać w PGM ul. D~brow$kiegO 2 w Dziale Personalnym, 
pole. nr 1 tel. 76 846 29 00 

AQUAPARK REGIONALNE CENTRUM 
REHABIUTACYlNO-REKREACYJNE S.A. 

ratownik WOPR. 
Podania naJeiy składać w AQUAPARIC uJ. Młyńska 4 w Sekretarlac/e, 

taL 76746 27 70 

POLKOWICKIE CENTRUM ANIMACJI 
ratownik WOP~, 

• . prace porządkowe przy basenad1. 
Podania naJeiy składać w Pa ul. SkalnIków 4, 

teł. 76746 88 10 

Praca odbywać się będz.ie na usadzie umowy z.lecenia 
w okresach od 1 do 4 tygodni, w miesiącach od lipca do wrześnIa. 
Należy przedstawić ksero legitymacji nkolnej, zaswiadc::zenie 

z uczelni potwierdzające kontynuowanie nauki oraz należy 
posiadać NIP - Numer Identyfikacji Podatkowej (czas 

oaeklwania na wydanie W Urzędzie Skarbowym ok.2 tygodnI). 

storli i wiedzy o społeczeństwie, 
etatowy laureat Gi.mna2;juszy, któ
ry ma ich już w swojej kolekcji kil
ka i to w różnych kategoriach. Zw
róciliśmy się do niego z pytaniem, 
jak zysktije się szacunek i uznanie 
w oczach uczniów. 

- Przede wszystkim trzeba być 
szczerym. Poza tym należy starać 
slę o to, by urozmaicać lekcje, wy
kładając wiedzę historyczną na-

wiązywać do wydarzeń współcze
snych. Dzięki temu z~ęcia .'5tają 
się atrakcyjniejsze, a uczniowie 
więcej z nich wynoszą - zabrzmia
la odpOwiedź. 

Galę urozmaicały swoimi wystę
pami artystycznymi - szkolna gru
pa teatralna, która zaprezentowa
ła scenkę w humorystyczny spo
sób przedstawiającą pracę na
uczyciela, a także Alicja Dembek, 

utalentowana wokalnie uczenni
ca, która zaśpiewała utwór z re
pertuaru Alicji Majewskiej zatytu
łowany "Być kobietą". Po zakoń
czeniu gali wszyscy laureaci tego
rocznych G1mnazjuszy zostali 
uwiecznieni na pamiątkowym 
zcljęciu . 

KO/lrnd Kwtur 

W nagrodę zwiedżili Brukselę 
DWÓjka uczniów Zespołu Szkół 

w Polkowicach - Agata 
Kulczycka i Marta Sekuła wraz 

z opiekunem Grzegorzem 
Kochmanem spędziła trzy dni 
w siedzibie Unii Europejskiej. 
To nagroda za pracę napisaną 

w ramach konkursu 
organizowanego przez Komitet 
Regionów działający przy UE. 
Uez.ennice z Polkowic nap~ 

pracę na temat zróżnicowania pozio
mów życia w ~ch regionach Eu
ropy, Zestala ona oceniona na tyle 
dobrze, że poJkowiczanki znalazły się 
w gronie uczniów z 11l!:n\iÓW; którzy 
zostali zaproszeni do Brukseli. Warto 
wspomnieć, że do udziału w konkur
sie ~ Szkół z Polkowic został za
proszony dzięki staroście poIkowic
kiemu Markowi Tramś, który od wie
lu lat uczestnic'1;y w pracach Komite
tu Regionów. - Prawie 80 nńlion6w 
osób, czyli co szósty obywatel Unii 
Europejskiej iQje poniżej progu ubó
stwa. Dlatego obecny rokjest w Unii 
Europejskiej Rokiem waIki z 111» 
stwemi Wykluczeniem Spolecmym. 
Podstawowe cele, jakie zamierza 
osiągnąć Unia to zwiększenie świa-

domości opinii publicznej na temat 
ubóstwa i wykluczenia społecznego, 
a także zwiększenie zaangażowania 
po~ UE i państw członkow
skich w walkę z tymi problemami -
podkreśla starosta 'll'amś. -Konkt.m; 
Ilfl pracę z zakresu tej tematyki to 
część tych działań -dodąje. ~o
wa wycieczka (8-10 czerwiec) do 
Brukseli była dla uczennic zespołu 
Szkół Zródlem wielu wrażeń. 

-Miatyśmy okazję p!73Ijrzeć się z 
bliska funkcjonowaniu instytucji 
unijnych. ZO~miejsca, 
które na co dzień nie są dostępne 

dla zwiedzających. Ponadto uczest
niczyłyśmy w prezentacji progra
mów, z których może koI7Q'Sl;ać mło
dzież zamieszktóąca krnje członkow
skie UE. Mieliśmy również ~ę 
poznać mlodzież z innych krnjów 
oraz zwiedzić Brukselę, która okaza
łą się pięknym miastem -mówią 
nam poDrowiczanki. zarówno prze
lot, jak i pobyt w stolicy Belgii, ajed
nocześnie Unii Europejskiej został 
opłacony przez Unię Europejską. 
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H'istoryczne Dni Polkowic już za nami 
Trzy dni wspaniałej zabawy przy muzyce wykonywanej przez artystów z absolutnego topu - tak w skrócie moina opisać zakończone Dni Polkowic 2010. To jednak 

nie oddaje atmosfery, która towarzyszyła temu wydarzeniu. 

ŚWiętowanie rozpoczęło się już w kowych Myslovitz oraz KulI; -WIXQWa-
pl.ątek, od wyczekiw3nego i bardzo lu- dzili publiczność artyści kabaretowi z 
bianego pI?eZ polkowiclan Prz.eg!ądu łJ:JwriJw. B. zabawne skecze sprawfl.Y. 
'IWórczości Lokalnej. R>,iawiąjący się żeraz7arazem~salwyśmie-
na scenie młodziaxtyśdzmiejscowych chu. zaraz po występie kabaretu na 
przedszkoli. szkół oraz dziaJąjących na scenie pojawił się RQsza:rd R8nkowski 
terenie miasta. stowarzyszeil i organi- \\OkaIist.a znany z pnesiąkniętych re-
zacji wywo1ali swoimi popisami eq.tu- ~nootalgiąpirmlekp.rzypOOł do 
~~ reakcje widzów. wśród któ- gustu zwłasli:za t.E:i nieoo &.alsl.ej czę-
rych dominowali rodzjce, wtijkowie, ści pub1k2ności, której z pewnością 
ciocie, babcie, <iziadkowie, a także 1'0- utwoty W wykonaniu ~ 
dziny bliskich i dalszych znąjomych. PI'Z8POmniały r:z:asy beztroskiej mło-
PrezentaGie tlwały blisko pięć godZin. dOOci. Gtupa Mys10vitz z kolei PI'lJ.Cią-
Po ich zakończeniu na scenie pojawiła gnęła pod scenę nieco młods:l;ych fa-
się pierwsza z gwjazd. tegoroczrwch nów ostrz.ejsI:ego, rockowego brz.Inie. 
DniPo1kowic. Był. nią znany z wykoD8- nia. Zostali oni tam aż do występu ~ 
wania radosnego religijnego repertu- gendamego Kazika Staszewskiego z 
aru zespól Adm Noego. Pooytywna nie mniej roopoznawalną grupą Kult. 
II1.U2iYka sprawiła, że zarówno pod sce- A ten zakończył się niemal o 1..30 wno
ną.jak i na wJdowni ludzie (21J]j się do- cy. Blisko dwie i pól godziny grarrla to 
skonale oddąjąc się tanecznym plą- dowód ogromnego szacunku, jakim 
som. 'fu było preludium pn.ed wystę- darzN swoich fanów Kazik. Koncert . 
pemDody,naktótyprzvrbrtytłumy,nie Kultubyłfuscynlliąca.~pobi-
zra7,one zmienną piątkową pogodą. storti.zespołu. Ust,ysz.e1iśrqykawalkiza-

Jedna z ~ rozpoznawalnych równo z~ płyty ''Hurm!'',jak i z 
polskich wokalistek stanęła na wyro- albumów pochodzących z wcześniej-
kości zadania i zaserwowała widowni Sl\YCh okresów działalności grupy. Nie 
takie sho~ jakiego ta rez.ekiwała. zabrakło szlagierów będących kallo-
Odziana w wyzywąjący strój prz.ecba.- nami polskiego rocka - ''WX:lki'', "R> co 
dza1a się ekspresyjnym krokiem po woJność", CZJ też ''Rllski''. Pocłczas słu-
scenie pełnej prz.eróżI\YCh rekwizytów. cbania tych piosenek z pewnością ser-
A to wsiadła na zawieszonego kilka ce niejednego faoaKultu pamiętąj~ 
metrów nad podłogą sceny.konia, a to go cza&Y. gt\y utwOlYpowstawaly zabi
wysz1a z również podwieszonej klatki. lo mocniej. Występ Kazika był. moim 
Co rusz feerii barw świetlnych towa- zdaniem, ~ punktem 
~ eksplo:zjje filje:rweIków. całe tegoroczoycb. Dni Po:tkowK:. W~-
show było dOOćmlst.emie prz,ygotowa- ~ artysta wtiąż trzyma ~ po-
ne, nie dzi.alo się nic przypadkowego. ziom, a poza tym jest do bólu lojalny 
NIC dziwnego. że pub1k2ność wy\lwa- wobec swoich fanów, co nie zdarza się 
la po ostatnie takty pod sceną. pomi- az.ęsto, zwłasl,(2a u wspólczesoych 
mo padającego momentami dość rzę- "gwiazdek". Również niedzielny wy-
sIście deszczu. Z pewnością, po zakoń- stęp Kasi NOSOW8kiE5 z grupą ''He y" 
czeniu koncertu udali się do swoich wieńc2ący ~ świętowanie 
domów usatysIBkcjonow SObota okazał się wydarzeniem artystycznym 
była kontynuacją świe~ zabawy, z gatunku tych zapadających w pa-
choć repertuar byt niecO oclrIDenny. mięć. PodobrDe zresztą jak całe Dni 
Ntezmiennym elementem były p~ RlIkowic. 
zentacae twórczościlokHlnej. W dosko- KouruJ LUpcur 
~ nastrój przed gł6wqymi wydarze-
niami wieczoru -koncertami grup l'OC-
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Teraz mogą o sobie" mówić twardziele 
Trójka śmiałków z Polkowic - Bogdan Godlewski, Wiesław Klich oraz Adam Kończak podjęła niezwykłe 

wyzwanie. Przebiegli osiem kilometrów po wzniesieniach, przeciskach, tunelach i błotnych rowach 
melioracyjnych. 

Reprezentanci naszej gmi
ny znaleźli się w gronie 200 
innych zawodników z całej 

Polski, którzy zdecydowali 
się sprawdzić swoje siły w 
Biegu Szlakiem Wygasłych 

Wulkanów. Odbył się on po 
raz pierwszy w Złotoryi -
Gdy tylko dowiedzieliśmy si ę 

o tym, że będą organizowane 
takie zawody postanowili
śmy, że weżmiemy w nich 
udział. W poprzednim roku 
wystartowałem w Biegu Ka
torżnika, który uchodzi za 
najtrudniejszą tego typu im
prezę w naszym kraju i mu
szę przyznać, że tam na tra
sie było łatwiej niż w Zloto
ryi - mówi Adam Kończak , 

który zajmując 43 . miejsce 
spisał się najlepiej spośród 
naszych zawodników. 

Wynik nie był jednak w tym 
biegu najważniejszy. Chodzi
ło głównie o to, by pOkonać 
usłaną przeszkodami trasę i 

PROGRAM 
REGIONALNY 

tym samym pokonać własne 
słabości. 

- Do przebiegnięcia mieli
śmy dystans 8 kilometrów. 
Nie jest to dużo , ale jeżeli 
powiemy, że po drodze trze
ba było się wspinać, czołgać , 

brnąć w błotne grzęzawiska 

oraz przepusty wypełnione 
wodą z rowów melioracyj 
nych t o można sobie wyobra
zić , że z biegiem w klasycz 
nym znaczeniu t ego słowa, 

zawody w Złotoryi nie miały 
zbyt wiele wspólnego - doda
je Bogdan Godlewski. 
Wysiłek , który polkowicza

nie musieli wlożyć w to, by 
calo dotrzeć do mety był do
prawdy ekstremalny. - Po 
biegu czuliśmy się strasznie 
wyczerpani. To było coś zu
pelnie innego od przebie
gnięcia 20 kilometrów, czy 
też maratonu. Aby zaliczyć 

Bieg Szlakiem Wygasłych 

Wulkanów nie wystarczyło 

dobrze biegać . Potrzebne 
były także inne umiej ętno

ści. Może dlatego zawody 
cieszyły się t ak dużym zain
teresowaniem. Byliśmy eks
tremalnie wyczerpani, ale 
szczęśliwi , bo przeżyliśmy 

wspaniała przygodę . Za rok 
również zami erzamy t utaj 
przyj e chać i spróbować swo
ich sil po raz drugi - deklaru
ją polkowiczanie. 

W podObnym t orlie wypo- . 
wiada się większość uczest
ników pierwszej edYCji bie
gu. Na tej podstawie można 
stwierdzić , że pomysł na or
ganizacj ę tego niecodzienne
go biegu okazał SIę strzalem 
w przysłowiową dziesiątkę . 

Konr ad Kartur 

NARODOWA sntAnG\A SPOJNOSo 

U raz z • 

- Robert, 12 lat,' mieszkaniec osiedla Hubala w Polkowicach. 

Robert i inni młodzi mieszkańcy Polkowic mają się z czego c ieszyć. 

Gmina Polkowice z pomocą Unii Europejskiej zrealizowała projekt: 

Dzięki temu w mie~ie, na niezagospodaro~nycłl do tej pory obszarach ~ powstały m.in. boiska do koszykówki. bieżnia i urządzenia 
lekkoatletyczne. boiska do siatkówki plażowel . Wykonano elementy małel architektu~ a zmotoryzowanym zapewniono mlelsca 
postojowe. Z obiektów tych może korzystać ponad pięciuset uc~niów Gimnazjum nr 2. Służą one również mieszkańcom osiedla . 
Hubala i pozostałych części miasta - zaró no tym młodszym , lak i tym starszym. Każdy mote tu przyjŚć i spędzić aktywnie czas, 

Głównym celem inwestycji jest poprawa dostępności do nlrastruktury edukacyjnej wraz z podniesieniem waruńk6w nauczania 
na terenie Polkowlc oraz przeclwdziałanis negatywnym zjawiskom mającym wpływ na niekorzystny rozwój psychofizyczny dzieci 
I młodzlety. lnwestycja zrealizowana została ramach PflOrytetu 9, DzIałanie 9.1 Regionalnego Programu Operacyjnego 
dla WOjewództwa Dolno~ ląsklego: Odno Yt1 zdegradowanych obszarów miejskich w miastach pOwy1ej 10 tysięcy m/esżkańc6w. 

ProJekt współfinansowany przez Unię Europejską ze śroc:l<ów Europejskiego Funduszu ROZWOJU Regionalnego 
w ramach Regionalnego Programu OperaCYJnego cia Województwa Dolnośląskiego na lata 2007-2013 

CalkOWrL1 warIość proj(o.kbl 2713 9?7,17 11 
Wkład Unii furj)f·o(;lsldC:i 1420014,0011 
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Wy' piewali ukc 
W ru icach 
Chór "Cantabile" z Gimnazjum nr 1 w Polkowicach zajął I miejsce 

w kategorii chórów jednorodnych podczas Ogólnopolskiego 
Przeg1ądu Pieśni Sakralnej "Yox Domini", który odbył się 

w Prusicach. 

Przegląd odbywaj się już po 
raz czwarty. a to oznacza, że ro
śnie jego prestiż w swiecie mu
zyki poważnej oraz, że trzeba 
mieć coraz większe umiejętno
ści, aby zaznaczyć w nim swoje 
miejsce. Takich umiejętności na 
pewno nie zabrakło chórowi 
"Cantabile" z Polkowic. który 
pod batutą Joanny Kący syste
matycznie wspina się po drabi
nie sukcesów na polu muzycz
nym. Przypomnijmy, że "Canta
bile" z powodzeniem bierze 
udziaJ w różnego rodzliju prze
glądach, festiwalach i konkur
sach od wielu lat. W roku 2006 
chórzyści z Polkowic wyśpiewali 
Wielką Nagrodę (Grand Prix) 
przeglądU Kolęd Granych i 
Śpiewanych w Legnicy. Trzy
krotnie (w latach 2008-10) otrzy
mali I miejsce podCzas przeglą
du kolęd w Legnicy. Także na 
Ogólnopolskim przeglądzie Pie-

śni sakralnych w Prusicach nie 
byli nowicjuszami. W ub. roku 
otrzymali za swoje wykonania II 
nagrodę_ Wielokrotnie występo
wali z koncertami w sali Akade
mii Rycerskiej w Legnicy oraz 
we wnętrzach bazyliki jasnogór
skiej podczas Dolnośląskiej Piel
grzymki Maturzystów. 

Podczas przeglądu w Prosi-. 
cach zaśpiewali "Magnum No
men Domini" B. Pękiela, "Ave 
Maria" J. Arcadelta, "Modlitwę o 
pokój" N. Blacha oraz "Nie lękaj
cie się" P. Palki. W prusickim 
przeglądzie wzięło udziaJ 14 chó
rów z caJej Polski. Koncerty od
bywały się w kościele p.w. św. Jó
zefa w Prusicach. 

Rom.m Tomczak 

Niezwykłe misterium 
Już w najbliższą 

niedzielę w Kościele 
ŚWiętego Michała 

Archanioła w 
Polkowicach 
odbędzie się 

misterium "Zło 
dobrem zwyciężaj". 

Początek 
o godzinie 19. 

Powodem powstania tego mi
sterium słowno-muzycznego 

jest beatyfikacja księdza Jerze
go popiełuszki. Organizatorami 
tego niezwykłego . przedsięwzię
cia są Wydział Programów Kato
lickich "Polest" we Wroclawiu. 

Wsparcia zaś tej inicjatywie 
udzielili Biskup Stefan Cichy 
oraz Arcybiuskup Marian Gołę
biewski. - ChciaJbym zaprosić 
wszystkich polkowiczan do 
udziału w tym niezwyk1ym wy
darzeniu - mówi ks. Dziekan Ja
rosław Święcicki. Misterium od
będzie się pod honorowym pa
tronatem Burmistrza Polko wic, 
Wiesława Wabika. Gmina Polko
wice wspiera jego realizację. 
Przypominamy jeszcze raz. Po
czątek o godzinie 19, po Mszy 
Świętej, w Kościele Świętego 
MichaJa Archanioła. 

» BIBLIOTEKA POLECA 

,.Pid/Q Glllenbogll" 

CHRlSTOPH O 

Moguncja. rok 1454. yn bogat 'go kupa!, 
Jan Gutenberg, udoskonala sv.'~ \\'ynaJarek. 
który odmieni oblic7.e 'iata: za pomocą 
ruclromych ~.c· l k druJ.uj Oiblię. co po~ li 
rozpowut:cbni' majomosć Pisma Ś i 'te 'o 
śród ludu.. 

W mi . ie dochodzi do dwóch za '~st\. Jaki 
zv.i:v.c:k maj one z ynałazkiem Gutenberga? 
C/y młodemu ~cmu. Thomaso"i IktgeroWl. 

j ~ malcźć JąCLĄ'(.'Y je motyw i ~ kryć IOOrd :n:ę? Trzymająca w 
napi~iu. barwna powi ' oparta na realiach codziennego 1:ycia 
piętD:lSt.O ieczncgo m'lISta i wprowadzająca początki I'tistońi druku. 

_.mgbp.pl 

Kultura 

Rozmowa z PIOTREM RUBIKIEM, znanym kompozytorem i muzykiem 

Moje koncerty są 
specyficzne i niepowtarzalne 

- Koncertował pan w wlełu mlf:i
&:arb. Polski, a także lXYla gnmIcamI, 
~nlewPo1kowicacb. Jaktmftlpan w 
kmcudonaszEgOmiasta? 

• Przede ~jest mi bardzo 
miło, że w końcu udało mi się trafić do 
Rilkowic. Bardzo się z tego cieszę, bo 
wcześniej wielokrotnie sJ.yszalem o 
tym mieście, ale ~ nie było mi da
ne tutąj wystąpić. Gdy burmistrz Rll
kowk:zwr6cilslędomniez~ 
~knncertu nie zastanawia1em 
się długo. Zo&.a1iśmy bardzo dobrze 
pJ.'7Njęci, w ~ ZBSluga ~ 
go Centnn:n: Animacji. Moje zadowo1e
niejest tym większe, że wdniukoncer
tu dopisała nam pogoda, a także ze 
wzg1ędu na filkt, że kręciliśmy w Pol
kowicach teledysk. W~ ~ 
się bardw dobl7.e. 

-Oldć?Xtlęćdoteled,ysku~ 
w~Ęvnkunocą. Jakwra
żeDla? 

- O bardzo ~ Myślę, że 
sceny nakręrone w tym miejscu będą 
robić bardzo duże wrażeDie. R,ynek w 
Rllkowicach to lmmeralne, pe1M lnO
ku miejsce, któl-e nocą nabiera ~ 
gó1nego piękna zqjęda, które kręcili
śmy w Ęynku są naprawdę wspania
łe. Osiągnęliśmy taki elekt, o jaki nam 
chodziło - romantyml typowy, dla nr 
dzącego Sę uczucia. 

- KoooE!t Pana grupy odbył się w 
ramacl1XX-łecia~ 0Ąy 
pana Wmiem 2lDiar.\Y, ktllre ~ w 
~ lm.Qu w akresIe ~ ~ 
Jat poszły w dol:J:ymkiaunku? 

- Myślę, że tak. Już sam mkt, że owe 
ZIIliar\Y zachodząjest budqjący. Prze
cie'Ż powst:.ąją oowe drogi, miasta 
zmieniąjąswoje ohOCza. Jeżdżącw róż.. 
ne miejsca dosIrz.egam te mliany. Mo
że nie zawsre ich tempo jest mowa
ląj~ ale sam mkt, że jednak zach0-
dzą budzi we nmie dużą nadzieję, że w 
~ będzie jesz.cze lepiej. Licz.ę 
na to. że wkrótre z wrocławia do Pol-

-Nleka'b:JyIWŻ2 ~solie na 
kl:Ilo:rl Pkira Rułikare względu na 
~ teimieme, ktlre lIlJ.JSlll ID
stać spełniooe, by takowy kmceIt się 
odł:JJł. Jakle są te wynqi.? 

- Podstawowy to wielkość ~. 
Musi. ona mieć co na,jmniej 16 na 14 
mełzów. Inacrej nie da się tego kDreer
tu zagrać. Wraz ze mną występuje du
ża grupa ludzi -orIdesba syrnfoni2Da, 
dwa połączone clńy, sześciu solistów. 
Na to ~ potrzeba miejsca. 
Dlięki ~ prz.est,neni kom!'ł.y są spe
cyficzne i niepowtarzalne. W1aśriwle 
możDa powiedzieć, że są to maJe testi
wale. NJe wiem, C23 ktokolwiek w Iti
srerealizujepodoboe~ 

Jebtpan~~nawie
lupcDil. Ol;yC'l1desiępan~ 

- Wydlije mi się, że tak. Jestem 
szczęśliwym człowiekiem. Robię 

}) JESTEM, WIĘC PISZĘ 

to, co kocham, nie narzekam na 
brak inspiracji do dalszego tworze
nia Z każdym kolejnym rokiem się 
zmieniam, mam jeszcze wiele do 
zrobienia i nie spoczywam na lau
rach? 

- Czy prawdąjest, że ~ pan 
o tym, by napisać mUĄVkę do wiel
kiej amerykańskiej produkcji ro· 
dem z HoDywood? 

-'lak. chciałbym mieć okazję na
pisać muzykę do dużej produkcjL 
w której miałbym okazję zaprezen
tować orkiestrę symfoniczną. C0-
raz więcej koncertt.ijemy w Sta
nach Zjednoczonych, więc być mo
że ktoś kiedyś nas dostrzeże i złoży 
taką propozycję. cały czas nad tym 
praCl.iję. 

ifowar deficytowy - uczciwy artysta 
Ol dzic.it:citl bt OO.tUglyę ~ rodz.l
JlI imprez\' kultnra1nl: P' UCZ15 kWl'yth 
mu 11 przy)ClllllOO: ołxx7.v.mia z :ut}stUl1J 

ró2n.J proweniencji. NJCku.'rzy z nich, w 
mOlln odc'.mciu. Z.i:,IUgl!R na stI!US 

gwi.12Ji Wodn.icsieniu li) IIUtyclll~ 
nicw.;póbniemym W)d;ge SIę określenie 
~sca1l1CJWe gwiazdki". Jedn)m i dn~ 
1ączy~!J.lCcwcbić szybkim n=pie 
i:zolowanie sM; orJ Iok.ilil)>dl ~ Apo
geum miało ~ ~ CNdIIlrll Dni 
FblID.vi::, kitrly 10 i:rlna z gwia:zd nic W)'

l<IZili dY,iCi trlzjeJarua wywi;du :l;rlnemu 
z dziennił<an.)t Pnyz.mm s:zczet:ze, że z la

ka sytuacją spod<aIem się po niZ ~ 
Jesz.c:ze cztery lata remu było 10 nic do per 
myśIDa. Z jednt;:j strony me d.t.iwJę się te
go t}PU zachowaniem, Ix> poziom spc.xt:j 
Cl\'ŚCi dziennik:lny r7.eC2)Wiście poz.csa
wia wICIe do życzenia, 3 tdDeI:mie po niZ 

setny aJpowiedzi na te same pytmia 10 nie 

.Pt ~ ic f~llg:p: Z dn~,jedrnk 
dt'C)duj:r: się nI ~'IC' udu m;u.tj, V,)stl

v.~ S\"W ip: lla wilokpubliczny 
!I7eł:a:-il: J~ 7. kor~~ti i !J:lkro
'I.wf.l~lzjdallit: wywiaOOw,JJko obowiąz.:k 
wpisany w kanon z:Moou. ~ 
ZI'CSlt\ do owym ~ pOOclnłzi 
dcić ClęSIO dzJcs:lJ1ib!:z., Ix> pozion l spoo:j 
części tlk. zwarrydl ":ut}'SIĆP.v" tó.vnie 
tOOCn) Pilage jak &.N pn:zcnlDWanypnt!Z 

iumaJi;tów. ot>łnic PQjętI ~ 
:zawodowa dotyka niemal ~ i wy
kul~ sceniczne pnf~ nie S\ Ql id
nym wyjątkiem 'Thkwr.-c ~ • 
dziennikari. nic prz.eprowad2a TO'lJ'l1O\1\.'Y 
po lO. by usIyszOC j3kieś wd:e gIęOOkie 
prawtł)i kIóre <Ximieniąjego iyóe, 00 "ar
ty..1:I~ cb;tępu do takow)dl nie ma I ~ 
rniet nie będzie. On f/)"tI o 10. co cIx:ieIiby 
usłyszeć, pr=ytlĆ wDzowi; s!uchI=, 
~ <ZyIi wszyscy ci, którzy :kupt9ą 

płyty I pbq 7.1l1k-ty nJ kOIkm)·ląJź.pk 

\ pn.)tWWDni fulkow~rt'l>dn:lz:tna 
llle za darem. TIk wi,\.'('CIm:m.~ cmł
rukIrzt.",,; ~ddo\"')"I.vWu.art,/stlo:ł
UJaI,\oia tym sam)'JlI5WOOll bocrn. 00 b).. 

I»d 1)CSt przecież za.Ieirt): 00 ID Olli pl.q za 
.~ dclnlania.. To jest jawn: Icka.'v .. ażeoie, 
tym ~ do zrozumir.:nia..ie mika 
nicz}-m bulka nl)dhna w roooxn:ie, g;Iy 
"art)stl" ~Jmkjrr dzido. w,.~ 
potr.lfi 'iU1l ~donrrliów I z ~ 
d1cn1 na twar~ odpowiadi na 1e ~ 
debiJnepycnna. km~W)~'
v.'dIyunr:go ~ rndblć. Czy 10 

jest uczciwe? Nie, ak: na tym śwUIe ar.I'L 

mniejjest cb;zuU.v ~ aklywrxro. w 
lab)>dl uo.ciwoSć i SZCl.l':I'C6ć S\ w renie. 
An}<ri i tlk. S\ o cale lara ~wiedne k:psi od 
tIIOOl cixx:iażby ~ ale ID tttmt na 
odręłnyreIienn 

Konrad &ptIJf 
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KSIĘŻNICZKA I ŻABĄ 
anim.owany/l3milijJ:Jy, 
USA 2009 
reżurserla Ron Clements, John 

Musker 
czas projekqji: g] min., 
1-41ipca, godz.15.00 

ROBIN I-«X>D 
akxja/p~owy, USAIWleIka 

BIytania 2010 
~ Ridley Scott 
czas projel«ji: 148 min 
141ipca, godz.17.00 

DROGA 00 RAJU 
komedia obycząjowa, R>lska 2010 
~ Gerwa2;yReguła, 
czas projekc;jI: 90 min., 
14 lipca, godz. 20.00 
c::zAR)[)21EJKA W: SWIOKII 

M,ttG1CZNA KSIĘGA 
fiuniJ:ijIJy, NleIllCY 2010 
reżyseria: st:efim Ruzowit:z.l!y, 
czas projela;ji: 89 min., 
8-11 lipca, godz. 15.00 

fX:tR.NAĆ BYŁĄ 
komedia, USA 2010 
reżyseria: Andy~ 
czas prqjekcji: 110 min., 
8-11 lipca, godz.17.00 
JAśNIEJSZA 00 GNIAZD 

romans, AustraliaI Francja !WleIka 
Blytania 2009 

reżyseria: Jane Campion, 
czas projekqji: 120 min., 
8-11 lipca, godz. 20.00 

AKCJALA10 
51ipca -?JI sierpnia -~ ~ 

z Centrum AIlIIrlaąi 
Ko1el«;jonet?; PtĄygód 

W/JR3ZTATY DlA MtOOZIEŻr': 
warsztaty Hip -Hopu 
7, 14 lipca, godz.17.00 -19.00, Ośro

dekKultuly 
W/JR3ZTAlY DlA MtOO2IEŻr' I 

[)()R:Q.'tO-i: 
Malarstwo sztalugowe 
12 lipca, godz.17.00 -18.30. Ośrodek 

KuItuIy 
SPEJ<T'AKL DlA D21fO 

"O Ignasiu, który nie lubił szko)y"
SpekI:akl w wykonaniu st.owaIĄvsze
nia Akademii Wyobraźni we Wrocła
wiu 

cena biletów: 1 zł cna dzieci, 6 zł cna 
~ 

13 lipca, godz.17.00, Kino 
BAJK()JI,,1: ŚR)O( 

7lJPCA 
- '!Jaś i M.algosUi' 
-"Omłodzieńcu, który nie znałstm-

chu" 
-"Roszpunka" 
14 LIPCA 
-"Owilkui 7~' 
- ''Bąjka o sześciu sługBcłi' 
"Król drozc}obroc:\y" 
Klno,ul. Dąbrowskiego l, 59-101 

Rllkowice, w każdą środę o godz.10.00 

AOUAPARK PokMIice 
FłegknIne Centnnl 
~SA 

R.ezelw.lI;ia: te!. 746-27..(;5, 
mx.746-27-OO 

e-mail:~canpl 
www.aquapaxk.oom.pl 
Zapraszamy: 
R:Iliedziałek -pJątek, wb, llie<tĄ i świę

ta -8:00 -Z&.OO 

AtJ1IIR!1md KtwIe'łrł! 
Oz.ynne od 14:30 do 22m. rezerwacja 

stolówitaów0767462733 • 
POUAPARK~
RegioIIBhI Centn.m 
~ 

SANZOZ 
Aq)Ja F1tnes; - Centrum Odnowy BiaIo-
~ 

RęiestraI:ia: te!. 746-27-11, 
fax 746-27-16 

e-mail: 
reba1li1itac;ja@laqUapaIk.com.p1, 
www:rełlałiJitapdkmvirepl 

poniedziałek -Jiątek -
7.00 -21.00, sobota - l2.OO - 17.00 
Jaskinia solna: ponied1jaI.ek - piątek -

7.00 -21.00, sobota -l.2.00 -19.00 
BASENY2EW\IĘTR2NE 

"GRZVB8(" 

ul3 M$. 59 -100 RlIkowire 
Basel:\V~: 
w dni powszednie: 10.00-19.00 
w so~ i niedziele: 10.00 -20.00 
Nocne pływmJie: 
w czwartki: 2100 - 23.00 
Ceny bilet6w (bilety calodzienne): 8 

zł -rmnalIJy, 4 zł -ulgowy 
W ĆiDi ~ po godzinie 

16.00, ceny biJetów ni.t<;ze o 50%. 

S1tOJVNIA. 
~ poniedziałek - piątek od 

14.000021.00 
Baseny zewnętrz;ne, ul. 3 Maja, 59-

100 Po1kowice 

~ FOJZ-'ZDZSA 
ul. Komirika 7, teł.. 746 00 00 

Rndnja lrlt:A::mkAW::4Ja 

iMątzyr;ma 

łOOledlJałek -piątek aoo -1aoo 
Sobota aoo -14.00 
'Thl. 746 00 lO, 11, 12, 28. 41. 43 

Nomei światffm: dyżyrylekarskle 
Gabb:Mlt m 32, teL 746 00 53 
Al:nlJuIakujum chirurgicz.ne. te!. 746 00 

46 
QąhipPt zahjegnwy 

CodzIennie 7.00 -2t.oo, te!. 746 00 65 
Iahnmtajum 

ta 746 00 39 
poniedziałek - piąt.ek 7.00 - 18.30, 

sobota 8.00 -14.00 (oob:y c.\Yim) 
Pynkt~ 

te!. 746 00 55 
pooIedzialek -piątek 7.00 -17.00 
Ośt'od$pamocy~ 

ta 746 00 00 
pooledzIałek. - piąt.ek 8.00 - 18.00 

Fmdnle spec!aISjwllle 
- infatma(;ja 746 00 12 

PQmdnja Medycynv Pracy - ta 746 00 
61 (badaniakimJwców;~) 

Pmdniad!a Kobiet 
te!. 746 00 37 
APl'EKA "CENTRUM", 

TEL 746 0042 
GfU'A.AL..,AJIION 

8p(t.kanIa zamknięte: poniedziałek -
godz.1aoo 

spotkania otwarte: 2.gi poniedziałek 
sierpnIa,~, grodDia 
Ośrodek~~ 
ul lipowa l (piwrli:a), PoIkowX:e 

GfM>AFev'ONT 
spotkania zamknięte: !2W8Itek, pon1 

Jetnia godz.19:OO, paa 7Jmowa 1a-oo 
spotkania otwarte: ostami czwm.tek 

każdego miesiąca 

OśrodekPomocy~ 
ul. Lipowa 1 (piwnica), Rllkowice 

GRUPAASOC:..W:JA 
spotkania w ka'ixt; pooiectzjałek o godz 

18:00, spotkania <twarte w~~ 
działek miesiąca. Dam pa:ra1IaII\y, 

ul KB. Kaninka l, POIkowIce 

.Aq.BHoceI 
Recepcja: tel. 746-27-00, 

fax: 746-28-00 
e-mall: recepcja@aquabotel.pl 

www.aquahotel.pl 

Austro Consułt 
Kursy indiwidualne, specjali

styczne. intensywne dla firm l in
stytucji. Język angielski, niemiecki, 
francuski, rOsyjski oraz polski dla 
cudzoziemców. ProfeSjonalna ja
kość tłumaczeń ustnych i pisem
nych, 

ul. Fabryczna 4, Polkowice 
tel. 76/74646 84, 
http://WWW.austroconsult.pl 
e-mall: . austroconsult@austro-

consult.pl 
Dolnośląska Wyższa 

Szkoła Przedsiębiorczości 
i Techniki w Polkowicach 

ul. Skalników 6B; poniedzialek -
piątek w godz. 8-16; tel. 746 53 53, 
7465351 

Język angielski, nlemiecki dla po
czątkujących i średnio zaawanso
wanych 

Studium Języków 
Obcych Mr Happy 

ul. Ki1i.ńskiego 6, strona interne
towa: www.mrhappy.com.pl. Tel. 
845-12-21 

Język angielski. niemiecki, fran
cuski. włoski, hiszpański., rosyjski. 

Czynne: od ponledzialku do 
piątku, w godz. 12 - 19. 

Babel 
Polkowice, ul. Głogowska 13. 
Język angielski. niemiecki., fran

cuski, włoski, hiszpański., rosyjski.. 
Czynne: od poniedzialku do piąt

ku - 10 - 18, wrzesień także soboty -
10 - 14 Polkowice, ul. Głogowska 13, 
Tel. 74ó-24-47 

Ungua Viva 
ul. Kilińskiego 6, Polkowice; 

tel. 845 01 90, wwwJinguaviva.pl 
Kursy językÓW obcych: angielski, 

niemiecki i inne języki dla dzieci, 
rolodzieży i doroslych 

Magic Schooł 
Nauka języka angielskiego dla 

dzieci w wieku od 1 do 14 lat. 
adres: Kolejowa 10A 
Tel. 693 333 133. 
www.magicschool.pl 

Globe 
Przygotowanie do matury, egza

minu giInJlMJalnego,FCE. CAE, 
tel.: 605479852 ; 505539674 
adres: Skalników 6b (obok bj

blioteki) Polko wice 
wejście od parkingu przy 

DWSPiT 
http://www.globe.polkowice.pl 

~lll17rZe 
Cmentarz Komunalny 
ul. SpokOjna 1. Tel. (076) 845 63 

25 - czynny całą dobę 

~-.--

TAXI - TELEFONY 
604 302 624, 609714591. 

605 115249, 602 516 307, 601 271 
369. 600244 687.600 178014, 

609207855 
TAXI - TELEFON 
ZGŁOSZENIOWY 
(POSTÓJ TAXI) 

(076) 84741 00 

Apteka przy POLOmarkecie 
ul. Kolejowa 23a Polkowice 

28.06.2010 - 04.07.2010 

Inf-ofmacje 

OGŁOSZENIE 
Wydziallnicjatyw Gospoda.rczych i Rynku Pracy 

zaprasza wszystkich przedsiębiol'CÓ'N 
prowadzących dz;aJalno~ gospod,y'CZą na terenie gminy Polkowice, do zamieszczenia 

informacji na temat swoich firm 
w powszechnie dostępnej Internetowej Bazie Firm. 

Zadamem Bazy jest u/atwienle ws.zystkim zaintcre. owanym szybkiego 
odnalezienIa konkretnej firmy, naW1~ania 

z nią kontaktu, podjęcia współpracy uraz wymiany doŚWiadaeń. Stanowi ona rownież 
formę promocji d/a polkowid.ich przedsiębiorców i je t jednym z instrumentów staw
wanych przez gminę Polkowice w celu wspierania malej i średniej prled.~iębiorczo_0. 

Wpis do Baq jesl bezpłatny, a polega na wypełnieniu specjalme przygotowanej ankiety, 
na pod,lawie 1.:t6rej zamieszcza się 

informacje o danym podmiocie gospodarczym. Ankiety można 
pobierać w Urzędzie Gminy Polkowiee w Wydziale Inicjatyw 

GospodarczYLh i Rynku Pracy 
wpok. 203. 

Bala Firm ~ jest na stronie intemetO'M!j ,m ac1resem 
w.v.v.polaN.t;ep 

OGŁOSZENIE 
Wydział Inicjatyw Gospodarczych i Rynku Pracy Urzędu Gminy Po/kowice 

zaprasza wszystkie osoby bezrobotnc l terenu Gminy Polkowicedo dokonania wpisu do 
Gminnej Bazy Danych Osób Bezrobotnych. 

Wpis do Bazy jest bezpłatny i odbywa ię poprzez wypełnienie ankiety 
adresowanej do wszystkich zainteresowanych osób zarejestrowanych jako osoby 

bezrobotne w Powiatowym Urzędzie Pracy w Polkowicach, będących jednocześnie 
mieszkańcami Gminy Polkowice. 

Osoby figurujące w Bazie mogą liczyć na pomoc w znalezieniu pracy. 
Dane zawarte w ankiecie będą wykorzystywane w cellJ przedstawienia propozycji za
trudnienia inwestorom lokującym swoje przedsiębiorstwa na terenie Gminy Polkowice. 
Informacje na temat wpisu do Bazy oraz ankietę można uzyskać w wydziale Inicjatyw 

. Gospodarczych i Rynku Pracy (pok.206), tel. 076 847-41-53 

OGŁOSZENIE 

Gminna Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
w Polkowicach ma swoją siedzibę w Polkowiekim Centrum Usług 
Zdrowotnych ul. Kardynala Boleslawa Kominka 7 w pokoju nr 149 

(I piętro), tel. 076-746-08-74. Posiedzenia Komisji odbywają się w dniach: 
7 lipca, .. sierpnia, 8 września, 

6 p;Wlziemika, 10 listopada. 8 grudnia 201 O r. 
w godz. 16.00 do 17.00 

OGŁOSZENIE 

OGŁOSZENIE 

U-ąlomy~-~Caxb;i~~~iżmlD:y~ 
SZIń-Ryn!19,~~~~~~dl~ 
p(b:oorC:nw~dziiiekrr. 83f21 ojXM' 4351 m2 iOOSopcw. b7JOm2 \\ <bęlel nmaF\)l. 

i<cMitF..z~pod~~ą 
~mtmal.W)-I<arurrolrauzyska:w\Nydliiie<AWji~~-~ 

19, frl<. 10, telo~ 72-46-785. 

OGŁOSZENIE 

"KONSULTACJE DlA PRZIDSIĘBIORCÓW I os6lt'ZAM1ERZAJĄCYCH RO~ 
OZlAł:Al..NOŚĆ GOSPODARc:zĄ 

W r.rnach wsp6Iprcq Urzędu Gminy ~z ~ Raz\wju ~ "ARI.EG" SA 
t.J1IJCłlomiono w Urzędzie Gminy ()'1d'rc:zre <łtżurY 

koosultantĆMI AgeocJi ~ usługi i ntormaq.jne dla przedsiębiorn'm i osób 
~ rozpcx:z;t dzialalrość ~ w zakresie: 

. ~~iai~z~działalności~ 
_ ~ ~ w.;p;roa na reaIiziK.ję projEł:tł!.v w 1atd12007-2013 ze ~ ptil&cz

nych, 
-możliwości polySk;ria inf~ w zakresie usług specjalis1pnyd1 

Konsult.v:je od:lędą się w godz. l 0:00 - 14:00 
6 lipca, 10 sierpnia, 14 września, 12 patdziernika, 16 listopada, 

14 grudnia 
Wszystkich lilinteresowanych zapraszamy do sie<:łzibi UrzęóJ Qnll1y ~ 

ul R)-Tlek l, pok206 (tel. kontaktowy (076Jn4-97 -17). 

łlii,eICliU""s'mooljlel'ąe)łłł4[!J _ 
Poniedziałek - Czwartek 

Catodobowa emisja programu lokalnego 
19.15 - program lokalny 1V Polkowice 
19.25 -lokalne wiadomości sportowe 
19.30 - program wspólny telewizji lokalnych sieci 1V Vectra 
20.00 - 20.05 - blok pl,ln5Z0WO - informacyjny 

Emisja programu powtarzand jest co godzinę w systemie dobowym. Codziennie 
przedstawi<lfle są n~ propozycje programu loka/nego i sieci TV Vff'I1<l 

Sroda 
Gość w tudio - tuż po informacj<lc.h lokalnych - wywiady ze znanymi i int~ulący
mi osobami w Polkowicach. 

Piątek 
18.30 - Twoje miasto Polkowice 
18.55 - blok planszowo - informacyjny 
19.15 - program Bez Montażu 

SoboOl - Niedziela 
Program Bez Montażu - przedstawiane są najważniejs.ze wydarzenia minionego tyg0-
dnia w Polkowicach. POYIt6rki co godzinę \II systemi dobowym . 
Wszystkie programy telewizP można obejrzeć na bieząco w intemt'Cie na stronie 
~.tv.poII«1Nice.pI 
Biuro Reklam i OgIoszeń 1V Polkowice, ul. K.B. Kominka 6 
tel. 076845 46 57 
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Gmina Polkowice chce przejąć Górnika 
- Czas na analizy i zastanawia

nie się minąl, pora na konkret
ne, jednoznaczne decyzje w 
sprawie przyszłości piłkarskiego 
klubu - mówi Wiesław Wabik, 
burmistrz Polkowic - Uważam, 
że gmina powinna stać się wła
ścicielem "Górnika" Polkowice. 
Będę przekonywał radnych, że 
jest to rozwiązanie logiczne i w 
interesie całej lOkalnej społecz
ności. 

Po apelach kibiców i piłkarzy IIGórnika" Polkowice do Wiesława 
Wabika oraz reakcji na wyraźną bezradność działaczy klubu, 

burmistrz Polkowic podjął działania w celu ratowania polkowickiej 
piłki nożnej - m.in. w dniu składu tego numeru Gazety do druku spo

tkał się w Warszawie z prezesem PZPN, Grzegorzem Lato. 

zań przez Gminę, a na to zarów
no burmistrz, jak i Rada Miejska 
potrzebują kilku miesięcy. Tyle 
czasu trwa tworzenie sportowej 
spółki akcyjnej. Rzeczowe roz
mowy przebiegły w dobrej at
mosferze. Stwarza to nadzieję, 
że tego rOdzaju porozumienie 
jest rzeczywiście możliwe. 

Polkowiczanie odnieśli 
ogromny sportowy sukces 
awansując po latach skuteczne
go wspinania się z niższych klas 
rozgrywkowych do pierwszej li
gi. Niestety nad klubem wisi du
ży problem, Związany z ewentu
alną spłatą 3,6 mln złotych zale
głOŚCi dla ZUS. Jednak bez 
względu na to burmistrz Wabik. 
chce, aby koncentrować się już 
na utrwalaniu mocnego funda
mentu dla klubu i drużyny. Chce 
tego także wielu mieszkańców, 
którzy nie wyobrażają sobie, że 
piłka nożna w profeSjonalnym 
wydaniu miałaby się nagle w " 
Polkowicach zakOńczyć. 

- To mieszkańcy i sami zawod
nicy apelują do mnie o ratowa
nie polkowickiej piłki. Dziś wi
dzę wielką bezradność działaczy 
k1ubu. Dlatego biorę sprawy we 
własne ręce. Odbyłem już spo
tkanie z dyrektorem ZUS w Le-

KROTKO 

SUkces naszych 
PoIkowickiKlub Karate ~ 
zorganiwwal turniej w ramach 
"Europejskiego Tygodnia Sportu 
dla Wszystkich". Wzięło w nim 
udział 60 zawodników z Polkowic, 
Lubina, Głogowa, Leszna, Przem
kowa, Nowej Soli 1 Oławy. Miejsc0-
wi zawodnicy zanotowali następu
jące wyniki - w kategorii do 40 kg 
pierwsze miejsce Zl\iąl Dawid Bo
czek. W kategorii do 30 kg również 
na~stopniu podium 
stanęła Magdalena Pytlak, a drugie 
miejsce przypadło w udziale Jaku
bowi Bęben. Z kolei w kategorii do 
25 kg druga lokatę zajęła Martyna 
Piskorz. Wszyscy zawodnicy otrz;y
mali cenne upominki, któzych za
kup współfinansowała Gmin R>lko-
wice. 

grocy, a kOlejne działanie to 
min. spotkanie w Warszawie z 
Grzegorzem Lato, zaplanowane 
na najbliższą środę. Towarzy
szyć mi będzie Emilian stańczy
szyn, reprezentujący przewodni
czącego Rady Miejskiej - mówi 
Wiesław Wabik. 

ZWYClęst~o 
AUgu8tymaka 

Polkowieki triathlonista Krzysztof 
Augustyni.ak zwyci.ę?;ył w~
rodowych zawodach rozegranych w 
IDucinie, kolo Ostrawy. Zawodnicy 
musieli przepłynąć 750 metrów, 
prz.ejechać na rowezze 24 kilome
tróworaz przebiec 6 km. Polkowi
c:zanin po pierwszej konkurencji 
zajmował czwartą lokatę, co po
zwol!ło mu znaleźć się w ośmiooso
bowej grupie przewodZącej pod
czas jazdy na rowerze. Podczas bie
gu przypuścił dE!CYd4jący sztunn, 
któxy pozwolił mu cieszyć się z WY
granej. O innych startach Augusty
.niaka napiszemy w kolejnym nu
merze Gazety. 

PODZIĘKOWANIA 

Dyrektor Placówki Socjalizacyjnej 'Skarbek" w Polkowi('~ch w Imieniu swoim, pracowni

ków, ale przede wszystkim podopiecznych s~łada ,;erdeczn~ podziękowania dla naszych przy. 

jaciół, którzy pomogli nam w zorgantlowaniu festynu pod nazwą "Bądźmy dziSiaj l dziećmi" 

Festyn odbyl się 24 czerwca 2010 r. na terenach zielonych przy Placówce i dostarczył 
dziedom nie tylko wielu wrażeń, ale takie stworzył okazję na integrację 

ze (rodowiskiem lokalnym 

Gorące uśmiechy od ' Skarbków' kierujemy do: Powiatu Polkowiekiego, Związku Gmin 

Llgłębla Miedziowego w Polkowicach, Pana Wiesława SW1ęckkiego- kierownika druiyny TPH 

Polkowice, Pani Barbary Kokotowskiej- Cukiernia w Polkowkach, Pana Sergieja Bezrukov· 

Odlewnia Żeliwa Hydro-Top z Przemkowa, Pana ~cina jarząbei(· Piekarnia w Polkowicach. 
Państwa Urszuli, Czesława, Piotra, Pawia Stępień. Hurtownia art. -pol}'Wczych i przemysło

wych w PolkowIcach. Państwa Ewy i Roberta WaliLkich- Masarnia w Polkowicach. Panów Bo

gusława Godlewskiego i Łukasza Puinleckigo - Stowarzyszenie "MASTERS" w Polkowicach, 
Harcerzy ZH P w Polkowicach, PGM półka Z. 0 .0 w Polkowicach - Zakładu 

Oczy zaania Miasta. 

Przed tygodniem burmistrz 
Wabik razem z Emillanem Stań
czyszynem., przewodniczącym 

KOmisji Budżetu i Finansów vi 
Radzie Miejskiej spotkali się z 
dyrektorem oddziału ZVS w Le
gnicy Panią Lidią Jarmulowicz 
Rozmawiali o sytuacji, w której 

zobowiązania klubu "Górnik" 
Polkowice wobec ZUS nie wy
klucZ}'lyby drużyny z pierwszoli
gowych rozgrywek. Gmina przy
mierzając się do roli właściciela 
drużyny i klubu, chciałaby aby 
ZUS zgodzi! się na spokojne 
przejęCie klubu i jego zobowią-

Dodajmy, że Gmina Polkowice 
od lat wpiera finansowo Klub 
Sportowy "Górnik" Polkowice 
m.in., dotaCjami na upowszech
nianie kultury fizycznej i sportu 
wśród dzieci i młodzieży (w tym 
roku 514 tys. zł) i na sport kwa
lifikowany - 1,575 mln zł. W tym 
roku wlad2e gminy przyznały 
również stypendia sportowe dla 
piłkarzy "Górnika" w wysokości 
676 tys. zl. 

- Piłkarze wykazali się ambi
cjami, konsekwenCją i rzetelny
mi umiejętności, a to są cenne 
wartości i jednocześnie dosko
nały przykład dla setek młodych 
chłopców trenujących w naszym 
mieście grę w piłkę - tłumaczy 
burmistrz Wabik - Juniorzy po
winni mieć mocną motywację, 
by kiedyś znaleźć się w składzie 
pierwszego zespołu. A ten powi
nien być budowany w oparCiu o 
własne, naturalne zaplecze. 

Konrad &pcur 

To historyczny sukces 
Piotr Nowak,. radny Rady Miejskiej Polkowic wywalczył brązowy 

medal Indywidualnych Mistrzostw Polski Radnych i Pracowników 
Samorządowych w Tenisie Stołowym. - To mój największy sukces, 

jestem bardzo wzruszony - mówi nam polkowiczanin. 

Zawody rozegrano w Szprotawie. 
Była to już jedenasta ~ turnieju, 
który rokrocznie ciesiIy się sporym za
lnt.eresowaniem W t:.egorocznej ~ 
Wlięlo udział 00 z:awodnX:zek i zawod
ników. Polkowicki ~ wystartował 
w kategorii wiekowej 57~ lata. Była 
ona najliemiejs'l.a bo o ~rywaJizo
wało aż 36 ooób. 

- 'fumiej był bardw wyczerpqjący. 
PHwszemJCl.e graIiSo:\y paed 9 mm, 
aostallllepo 1& ThkwięC ~ 
nie fizyczne i cx:Ipo!mść Jl>YChiczna 
odgrywaIy bardzo ważną roJę - op<}
w!ada nam radny-t,erósta, ktćry r0ze

grał osiem pojeqynków. Sześć z nich 
zakoilcl8ło się jego wygmną. Njezwy
kle emocjom.lją::yprz.eblegmial mecz 
decydtij~o brąwwymmeclahl Nasz: 
zawodnik przegrywał w nim już 0:2 w 
setach i 5:9, a mimo to udało mu się 
pokonać rywala, który aż kipiał ze zł0.
ści. 

-R>I3Z ~ potwierdziJaslę sta
m zasada, żejeżeli IJZY ~ 
2:0 w setach nie wygrywasz rnec:lll3:O, 
to przegrywasz go 2:3. W podobD8Ch 
oJroJjr:z;roi;c:jac przOOrokiempxzegra
Jem pojedynek o pląte miejsce. 'IYm 
razem los uśmiecbnąl się do mnie -
opowiada bIąrowy medaHsta 

Ubiegłor<x2oy występ w jubi1euszo
wej, d1ie5iątej edyt;jinlis1mlstw byldla 
pana PIotra debiut.aIr.kim. Z3jąl oota-

tecznie szóste m1ejsce. 'IYm razem 
zanotował awans o trzy lokaty. 

- Jestem pasjonatem tenisa st0ło
wego. Grywam regu1arnie i staram 
się cały czas podnosić swoje umiejęt
ności. NleZlIIlemie cieszę się z tego, że 
są efekty mojej pracy - podkreś1a po
lkowi<2anin. 

Po zakończeniu rywalizacji PrĄY te
nisowych stołach odbyło się podsu-

mowanie turnieju. W przyjemnej at
mosferze była oka2;ią do świętowania 
sukcesu, a także nawiązania wielu cle
kawych znajomości. 

Piotr Nowak: zapowiada, że chętnie 
pojochaIby naIIlisf:l:z.ootw również za 
rok. -Może udałobymisięząjąćjeszcl.e 
wyższą~? • zastanawia się. 

Konrad !Wp/Ul' 
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To nie były udane mistrzostwa naszych 
Odczyt zapisu z fotokomórki zdecydował o tytule mistrza Polski. 

Jacek Morajko z grupy Mróz ActiveJet okazał się minimalnie 
lepszy od swojego kolegi z grupy Macieja Witeckiego. Najlepszy 

z kolarzy CCC Polsat Polkowice - Dariusz Ratek był czwarty. 

Do Kielc na krajowy czempionat 
podopieczni Piotra Wacleckiego je
chali mocno zmotywowani, bo obec
ny sezon nie jest dla nich ~lepszy. 
Co prawdazajm4ią wysokie lokaty w 
wielu wyścigach, ale te kluczowe 
starty, jak chociażby Wyścig Szla
kiem Grodów Piastowskich kończy
ły się wygranymi :rywali. Dobrej myśli 
był Krzysztof Jeżowski, któ:ry przed 
rokiem okazał się najlepszy. 

- Ostro trenowaliśmy przed mi
strzostwami Jesteśmy dobrze przy

gotowani i gotowi do ostrej wand. ze 
swojej strony zrobimy wszystko, aby 
wypaść jak nąjlepiej - deklarował po
pularny ':Jeżu". Również Łukasz 
Bodnal; doskonały czasowiec mocno 
nastawiał się na walkę. 

- Marzę o podium, ale zdąję sobie 
sprawę, że będzie bardzo ciężko, bo 
każdy Z zawodników, którzy przyja
dą do Kielc będzie miał takie samo 
nastawienie. 'Ib zapowiada emocjo
m.ijąca walkę na trasie. Kibice po
winni być zadowoleni - mówił Bod
oru; dwukrotny mistrz Polski w jeź
dzie Indywidualnej na czas w katego
rii do lat 23. 

Rzeczywiście wyścig ze startu 
wspólnego od samego początku 

mógł się podobać kibicom, którzy 
licznie dopingowali zawodników na 
trasie. Zasadnicza grupa bardzo czę
sto była rozrywana atakami, ale pele
ton był CZt\inY i kasował większość 
ucieczek, zanim pnewaga stała się 
niebezpieczna. Tak było aż do polo
wy liczącej 204 km trasy. WÓWr:z:iJS 
utworzylo się kilka grupek, w któ
:rych dochodziło do wielu przetaso
wań. Mniej więcej 40 kilometrów 
przed metą Bartłomiej Matysiak z 
naszej grupy CCC Polsat Polkowice 
wraz z Maciejem Bodnarem, Jac
kiemMo~ i Mariuszem Wrteckim 
zainicjowali atak, po któ:rym przez 
blisko 30 kilometrów pnewodzili 
stawce. W końcówce Matysiakowi 
zabrakło sił, a do czołowej trójki do
~li Piotr Osiński oraz nasz Ma
riusz Batek. Na szeŚĆ kilometrów 
przed "kreską" decyd4iący szturm 
przypuścili Mo~ oraz Witec.ki, 
którzy nie dali się dogonić i pomięcl2Qr 
sobą rozegrali finiszowe metry. Na 
metę wjechali równocześnie. O wy
granej tego pierwszego zdecydował 
odczyt zapisu z fotokomórki. Nie 

mniej pasjon4iącą walkę o brązowy 
medal stoczyli Batek z Bodnarem. 
Górą był ten pierwszy. Krąjowy 

czempionat w Kielcach zakońC2iYł 
się porażką cyklistów z naszej grupy 
eee Polsat Polkowice, którzy nie 
wywalczyli medalu ani w wyścigu ze 
startu wspólnego, ani wjeździe indy
widualnej na czas. 'Ię wygrał Jaro
slawMa:rycz z TeamSaxo Bank. N!\j
lepszy z naszych - 'Ibmasz Kiendyś 
uplasował się na miejscu czwartym. 

KD/lrad !Uptur 

JAZDA INDYWIDUALNA 
NA CZAS 

l. Jarosław Marycz (Saxo 
Bank) 

2. Maciej Bodnar (Liquigas
Doimo) 

3. Marcin Sapa (Lampre
Farnese Vini) 

4. Tomasz Kiendyś (eee 
Polsat Polkowice ) 

START WSPÓLNY 
1. Jacek Morajko Mróz Ac

tive Jet 
2. Mariusz Witecki Mróz Ac

tive Jet 
3. Maciej Bodnar Liquigas 

Doimo 
4. Dariusz Batek eee Pol

sat Polkowice 

Maja wykuwa formę na europejski czempionat 
Już za tydzień w Izraelu odbędą się 
mistrzostwa Starego Kontynentu w 

kolarstwie górskim. Wywalczonego przed 
rokiem tytułu będzie bronić nasza Maja 
Włoszczowska, która w Kielcach zdobyła 

• dwa medale mistrzostw Polski w kolarstwie 
szosowym. 

Reprezenttijąca baIwy zawodowej 
grupy CCC Polkowice wicemistrliYni 
olimpijska z Pekinu była bezkonku
rencyjna w jeździe indywidualnej na 
czas. Uczącą 22 km trasę pokonała w 
32 minuty i 45 sekund i drugą na me
cie Paulinę Brzeżną wyprzedziła o 9 
sekund W tej samej konktirencji tuż 
za podium, na czwartym miejscu, 
uplasowała się druga z naszych re
prezentantek Ola Dawidowicz. Poe 
nadto Paula Gol}'cka zajęła miejsce 
ósme zawodniczki, Magda Sadlecka 
13. W wyścigu ze startu wspólnego 
Włoszczowska zajęła miejsce d.rugie, 
Dawidowicz zaś stanęła na trzecim 
stopniu podium. Zwyci.ężczyni.ą oka
zała się Małgorzata Jasińska. Wkate
golii do lat 23 złoty medal wywalczy
ła Paula Gorycka. start w krajowym 
c:z.empionacie był prz.erywnikiem po
mięcl2Qr zgrupowaniami we włoskim 
livigno, do którego nasze zawodnicz
ki wróci1Y następnego dnia po zakoń
czeniu zawodÓW; tj. w poniedziałek. 
W sumie, w Italii kolarld spędziły tI'l\Y 

tygodnie, które z pewnością zapa
_ąna długo. Był to bowiem czas 
katorżniczej pracy, a ponadto, co 
okazało się wielkim zaskoczeniem -
czas opadów śniegu. 

- Mogliśmy prz..ewidzieć wszystko, 
tylko nie to, że w czerwcu. we Wł0-
szech będzie padał śnieg. a tempera
tura będzie oscylować wokół zera 
stopni Cel$Sza -mówi Andrzej Pią
tek, dyrektor sportowy naszej grupy, 
a jednocześnie trener reprezentaąi 
Polski kolarek górskich. 

'Dl nietypowa pogoda nieco po
krzyżowała plany przygotowań, tym 
bardziej, że tuż pned przyjazdem do 
Kielc ~a po raz kolejny się przezię
bila i treningi realizowała na trenaże.. 
ne. Wynikiosiągnięteprzeznasząmi
strĄynię w Kielcach świadczą o tym, 
że większego wpływu na jej foIlIlę 
owo przeziębienie nie miało, ale do 
szczytowej dyspozycji wciążjest dale
ko. 

-Nąjwyższa~amaprzyjść 
na wrześniowe mistrzostwa świata w 

Kanadzie 'Thm chcemy sięgnąć po 
pierwszy w karierze tytuł i temu pod
~eIl\Y~.Poto,by 
jak najlepiej zapoznać się z trasą i 
przygotować się perfekcyjnie tak
tycznie polecieliśmy do Kanady i po
znawaliśmy trasę. Ztlan\Y na niej każ
dy kamyczek, co na pewno zaproren
ttije podczas wyścigu - 73ZDacza Pią
tek. 

W prz;yszlotygodniowycb mistrz0-
stwach Europy, które odbędą się w 
izraelskiej Hąjfie, Mąja będzie bronić 
wywalczonego pned rokiem tytulu 
mistrl.owskiego i również będzie mia
ła prz.ewagę nad :rywaJkami. bo na 
początku wnw z koleżankami z gru
py trenowała tam niemal tydzień. -
Zrobię wszystko, by obronić tytulmi
strwwski - deklaruje M.ąja Chrapkę 
na dob:rywystęp maIÓWIDeż Ola Da
widowicz, która pnedrokiem w kate
gońi do lat 23 była na sta:rym Konty
nencie bezkonkurencyjna. TeraZ 
starttije w kategorii elita, a jej zwyż
klUąca fonna pozwala mieć nadzieję 
na dob:ry występ. Mistrz.ostwa Eur0-
py w Hąjfie rozpoczynąją się 61ipca 
od wyścigu ~wego. 'Tl73 dni 
później odbędzie się wyścig indyWi-
dualny. 



Sport. ogłoszenie 

Srebro okupione 
• • • cierpieniem 

Polkowicki człowiek ze stali - triathlonista 
Andrzej Kostka stanął na drugim stopniu 

podium mistrzostw Polski na długim 
dystansie w kategorii wiekowej M40, które 
zostały rozegrane w Suszu. Polkowiczanin 

ustąpił jedynie Robertowi Stępniakowi. 

Na trzeciej pozycji uplasował 
się Wojciech Pajda, który stracił 
do Kostki 20 minut. Nasz za
wodnik potrzebował na przepły
nięcie kilometra i 900 metrów, 
przejechanie na rowerze 90 kilo
metrów oraz przebiegnięcie 21 
km i 100 metrów 4 godziny 43 
minut i 48 sekund. Morderczy 
dystans ukończyło 154 zawodni
ków. W klasyfikacji generalnej 
polkowiczanin zajął bardzo do
bre 22. miejsce. Zwyciężył Ukra
iniec Anton Blochin, który zano
tował czas 4 godziny 4 minuty i 
45 sekund. Nasz triathlonista 
jest bardzo zadowolony z osią
gniętego rezultatu. 

- Tak wysoka lokata świadczy 
o tym, że ciężkie treningi przy
noszą, efekty. Forma, którą osią
gnąłem jest wysoka, a to bardzo 
dobrze rokuje przed kolejnymi 
startami w bieżącym sezonie. W 
Suszu najtrudniejsze bylo dla 
mnie pływanie. Na trasie był na
wrót na boi kierunkowej. Tam 
był spory tłum i wiele przepy
chania - mówi nam polkowicki 
triathlonista, który w porówna
niu z ubiegłorocznym startem 
poprawił się na dlugim dystan
sie aż o 24 minuty. 

Obecnie zawodnik przygoto-
wuje się do startu w zawodach 
Ironman, które zostaną rozegra-

ne we wrześniu. Tam uczestnicy 
będą mieli do pokonania 3,8 ki
lometra pływania, 180 jazdy na 
rowerze oraz do przebiegnięcia 
dystans pełnego maratonu, czyli 
42 kilometrów i 195 metrów. Pol
kowiczanin trenuje dwa razy 
dziennie. przed pracą przepływa 
półtora kilometra, a popoiu
dniami jeżdzi na rowerze. 

- Chciałbym także na tym 
morderczym dystansie popra
wić swoje najlepsze osiągnięcie. 
Liczę na to, że o ile w trakcie 
przygotowań nie pojawią się 
żadne komplikacje to tak się 
stanie - deklaruje polkowicza
nin. Życzymy mu tego z całego 
serca. 

to 
icki 

Konrad &ptur 

25 września 2010 r. (sobota) 
ul. K. B. Kominka 

Dystans: Mega - 56 km, Giga - 70km 

Program 
g.00-10.30 - zapisy I wyda an e numerów 5tarto ych, 

10:50 - odprawa techniczna, 
11.00 - st f t wspólny. 

15.00 - ceremonia wręczeni nagród. 

" 'l7I!1 

Po/kow/ce j:ł AQUAPARK 
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ZDJĘCIE Z MAJĄ Wł..OSZCZOWSKĄ 

Zgodnie z obietnicą publikujemy zdjęcie wykonane podczas 
akcji" Polska na rowery", która odbyła się w Polkowicach, 

30 maja 2010 roku. Na wspólnym zdjęciu z 
naszą wicemistrzynią olimpijską oraz Burmistrzem Polkowic, 
jest ponad setka amatorów jazdy na rowerze , a także widzo

wie, którzy przyszli, by spotkać się z Mają. 

Ie , .0 .20 O 
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Rozmowa z ARKADIUSZEM RUSINEM, trenerem juniorek MKS Polkowice, asystentem Krzysztofa Koziorowicza 

Ekstraklasa to jest inna bajka 
-~raz wh1storiikłubu wy

waleĄvłeś wspólnie ze swonm pod
opiecznymi srebrne medale mi
strzostw Po1ski W klltegońijuniorek 
W innych kategoriach młodzleźo
wych też było dobrze. Z zakończo
nego sezonujesteś chyba zadowolo
ny ... 

- ZdecydOwanie tak. Kolejny rok 
potwierdziliśmy, że należymy do ści
słej czołówki krajowej w katego
ńach młodzieżowych, 'Ib na pewno 
jest powód do zadowolenia i po
twiel'dzenie tego, że mamy w klubie 
przemyślaną strategię pracy z mlo
dym ruuybkiem koszurkarskim. 
Udało nam się w końcu, po trzech 
latach zakończonych na czwartym 
miejscu, wywalczyć srebrny medal 
w kategorii juniorek. 'Ib jest nąjważ
niejsze. Poza sukcesami drużyno
wymijest też sporo osiągnięć indy
widualnych. Mamy reprezentantki 
Polski w arużynach do lat 16 oraz 18. 
Życzyłbym sobie, aby każdy sezon 
przynosił nam tyle sukcesów, co ten, 
który niedawno się zakończył. 

- Jakie ~ c:iecydliją o do
btych wynikach w pracy z zespoła
mi młodzieżowymi? 

- Na pewno nie majednej uniwer
salnej metody, która gwarantLije 
osiągnięcie sukcesu. W sporcie za
wsze jest tak, że potrzeba trochę 
szczęścia. My w tym sezonie to 
szczęście mieliśmy. Uważam, że 
dwa i trzy lata temu mieliśmy lepsze 
z~ a mimo tego nie udało się 
wówczas wywalczyć medali. Tym 
razem wszystkie dziewczyny byJy w 
pełni sił, trafiły z formą, wszystko 
działało bez zarzutu i odnieśliśmy 
sukces. Musimy jednak pamiętać, 
że podstawą do osiągania dobrych 
wyników jest ciężka praca. We 
współczesnym sporcie bazowanie 
na samym talencie, jak wieDti by on 
nie był, nie zaprowadzi nikogo na 
szczyty. Talent musi być poparty ol
brzymią pracą. Grupę juniorek w 
zakończonym sezonie wspierały 
dziewczęta z rocznika 1994, z który
mi trener Wojtek Spisacki wykonał 
wielką pracę. On podniósł ich po-

ziom wyszkolenia technicznego na 
tyle, że także w grupie juniorek na
leżały do grona wyróżniających się 
zawodniczek. 

- Jedna zjuniorek -Karo1Ina~ 
ma za sobą występy na paridetach 
ek.straklasy, inne do~sJą się do 
wrót pierwszego zespołu. Różnica 
poziomów J)OIJlięd23' juniorkami a 
seniorkmn1 jest duża? 

- Olbrzymia Jest całe nmóstwo 
przykładów potwierdzających tę te
zę. WIele dziewcząt, które doskona
le ra~ sobie w kategoriach rolo
dzieżowych ma później olbrzymi 
problem z zaadoptowaniem się w 
ekstraklasie. Niestety, spora część z 
nich kończy kariery na etapie ju
niorskim, czyli tak napraWdę w mo
mencie, gdy ta kariera jeszcze się na 
dobre nawet nie zaczęla. Wystarczy 
popatrzeć na składy ekstraklaso
wych zespołów. Młode dziewczęta 
wytrenowane w Polsce bardzo rzad
ko stanowią o siłe drużyn Nie ma 
też takiej sytuacji, by rok w rok kil
ka zdolnych zawodniczek tratlalo 
do klubów i odgrywało w nich waż
ne role. To jest duży problem pol
$jej koszykówki Niestety jest on 
marginalizowany. Wladze Polskiego 
Związku Koszykówki uważąją, że 
wszystko jest ok. 'IYmczasem, we
dług mnie, tak nie jest. 

- Twoim zdaniem z czego bierze 
się ów problem, któly nie dotyC2iY 
prnecież tylko ~wki, bo w in
nych grach zespołowych jest po
dobnie? Mamyzdo1nąmłodzież, od
noszącą sukcesy, która potem zni
ka. 

-Według mnie podstawową przy
czyIlil jest presja wyniku. Od wij
młodszych kategorii wiekowych 
wszyscy chcą osiągać jak nąj!epsze 
wyniki. Nie patrzy się na zawodnicz
ki indywidualnie. Nąjtrudniej jest 
dostrzec wyszkolenie indywiduaIne, 
potencjał, cechy osobowościowe. 'Ib 
wymaga wiele pracy. 'IYmczasem 
chodzi o to, by zespół ząjął drugie, 
trzecie, pierwsze miejsce. Nie pa
trzymy indywidualnie, tylko global
nie. A przecież chodzi o to, by z 

ARKADIUSZ RUSIN 

Ma 33 lata. Od czterech pracuje w PoIkowicach Wcześniej był trenerem 

w Osie ZgOI7.e1ec. W PoIkowicach PI8Clłie z zespolemjuniorek Jest też 

~ trenera K:rl;ysztofil KoziorowiClĄ szkoleniowca występującego 

wekstraldasie zespołu CCC Po1kowire. W roli asystenta trenera pierwszego 

~ zadebiutował u boku "\\tljciecha Spisacltiego w sezonie 2007f2(m 

M1mzostwa Sportowego, powoła
nej po to, by trafiały do niej nąjzdol
niejsze zawodniczki z· całej Polski.. Z 
założenia, z tej placówki powinni 
wychodzić mistrzowie, zawodniczki 
kompletnie przygotowane do gry na 
wysokim poziomie. Tymczasem 
mieliśmy kilka dziewczyn, które tra
fiły do nas z SMS-u i niestety od te
go mistrwstwa, WPlsanego w nazwę 
szkoty, były bardzo daleko. Co wię
cej, one nadal nie mąją do niego 
zbyt blisko. 

- Wróćmy na poIkowickie po
dwórko. Jesteśmy niewielkim mia
stem, a mimo to liczba sukcesów 
jest impomijąca. Co możemy jesz
ez.e poprawić, uleJ)Sl:YĆ, by te sukce
sy były jeszcl.e większe? 

- 'Ib jest trudne pytanie. Cztery la
ta temu ciężka praca trenera Zdzi
sława Waneckiego od podstaw p.rzy
niosła sukces zespołu złożonego wy
łącznie z dziewczyn z Polkowic, Ja 
nie będę ukrywał, że zarówno Agata 
Dobrowolska i Agata Szczepanik, 
które co prawda są zawodniczkmni 
naszego klubu. nie tutąj stawiatY 
pierwsze kroki w koszykówce. W tej 
chwili nie da się stworzyć mocnego 
zespołu juniorskiego złożonego wy
łącznie z wychowanek. zespo.ly, któ
re występują w ekstraklasie muszą 
posiłkować się mlodziei.ą, stąd też 
ruch pomiędzy klubami jest czymś 
naturalnym, bo trudno bazować 
wyłącznie na wychowankach. Co 
możemy poprawić w Polkowicach? 
Myślę, że trzeba jeszcze więcej pra
cować indywidualnie z zawodnicz
kami, Gdyby nie praca indywidual
na z Karoliną Puss i ?aulą Światow
ską nie prezentowałyby one dziś wy
sokiego poziomu. Te dwa przykłady 
pokazują, że w Polkowicach są zdol
ne dziewczyny, które mąją szansę 
stać się dobrymi koszykarlauni, z 

każdego zespołu mlodzieżowego 

znalazła się choć jedna zawod
niczka, która będzie później grała 
na wysokim poziomie w dorosłej 
koszykówce. Tak się niestety nie 
dzieje. 

- C1Q mamy w Polsce przemyśla- powodzeniem walczącymi w ekstra
ny system szkolenia młodzieży, klasie. Czy tak się stanie, czas poka
obejmqjący wszystkie kategorie, po- że. 
czą~ od dziecka po seniora? 

- Myślę, że nie. Potwierdzeniem 
mOjej opinii są nasze zawodniczki, 
które na co dzień trenują w Szkole 

Rozn.l3Wi3l. Konrad Kaptur 

Młodzieżowe su~cesy Zdolna młOOzież i nic ~ 
Waneckiego pewnie _ Fina! JX> tym 

» WOKOŁ SPORTU 

Dużym. sukcesem naszego 
MKS zakończył się finał dolnoślą
ski. rozgrywek mini koszykówki 
dziewcząt rozegrany w Jeleniej 
Górze. Podopieczne treneraSeba
stiana Rudnickiego nie dały szans 
rywalkom i zajęły pierwsze miej
sce! W turnieju wzięły udział czte
ry wijlepsze zespoły z DOlnego 
Śląska wyłonione we wcześniej
szych rozgrywkach. W wielkim fi
nale polkowiczanki zmierzyły się z 
WKK Wrocław. Ten pojedynek za
kończył się wygraną naszych 
dziewcząt 22:18,Trzecie miejsce 
zajął zespÓł UKS Dwójka Ziębice. 
a czwarte UKS Basket Zgonelec. 
Również duży sukces zanoto

wały mlode koszykarki MKS Pol
kowice. Dziewczęta z rocznika 
1998 trenowane przez Zdzisława 

Ligi Wielkopolskiej. WSpółcZesIl . sport. ZWł.1SZl"Z.l gry ze- znaczerue dm~rz~e, ho to przcncz mocno deficytowym są sprawrue dzla-
Polkowiczanki znalazły się W l'połowc tO przede wszystkim biznes zalcd',Ą,ie et:lp prowadzący J...ll fucbolo- l;Uący menedzenlWle ~-pt'rtOy..1. b6rzy 

nąjlepszej trójce rozgrywek, dzięki prl}'Tlo5Z.!cy klubom l reprt~.lCnt;lljom . wi dorosłemu. do którego talenty ma- ro.lutnielib~~ na CZ}1Tl pol~ sensow-
zwycięstwom odniesionym w jed- narodOW}111 krocie. W rozwmil,:t}'ch ją trafić w pełni oszlitll\v:Jlle po tO, by na praca z młod}mi. pnC'a. któr :i efek-
nej z tnech grup. W finałowej roz- knjach Europy ZachndrUej dawno to błyszczl.'Ć l otśni\.'W:lĆ świat W Polsce rem ma być snkces odluesiony w spo-
grywce stoczy:ly dwa pojeQynki.. zTozumiano i Z.Ullwcstowano olbrzy- niestety jest in.1czt:i· Presja na o iągnię- reie dorosł)lll. I\Jkoj~ ZWl4Zkowych 
Zarówno jeden, jak i drugi zakoń- lTue pieniądze w rozwóJ llIfnsrmknl- Cle w'tnikuJuz wdmżyrue mlodzleio- central w zdet.)doW:\nej W1ększoŚCl 
czyi się ich pewną wygraną Nąj- ry i sIWol7C'nie spójllych systemów wC'j jest cUc dU2a, ze W52')"ttkO zostaje wypelniąją działacze o mellu1ności Z;I-
pierw MKS zdeklasował UKS Lwy szkolenia. Wszystko po to, br zanbtać podporządkowane owemu sukcesowi. kol'2elllollt'j w głębokiej komunie. 
Lw6wek WielkOpolski 102:52. Po- jeszcze więcej. Doskonałym przykla- I na tym etapie rzeczywiście mamy SU~ Oni nie rozlmUcją mech.mizmów rz.1-
tern, jeszcze większą różnicą po- dem Sol szkólki działającc przy czoło- czym pochwalić. Niestety potem, już dzących w półczc~nym sportem. a 
lkowiczanki pokonały drugiego z wych klubach pilkarskich. PodsClwą w w dorOSł}1t1 sporcie jest coraz gorzej. także nie nują kompcteD!jl ku temu. 
IYWali - UKS Ostrów Wielkopol- każdej z nich je t ind}'Wldllalna praca z Nagle okazuje się. że niezwykle zdol- by \v świecie współczesnego sponn 
ski Wynik 104:46 mówi wszystko O zawodnikaini wyszukiw.llIymi przez ny piłkarz. bądi koszykarka albo kl1ń- sp'.lwni.e Się poruszać. Poza wszystkim 
różnicy klas pomiędzy zespołami. skautów. których gęsta sieć oplata cały czą karierę. ho tnaJą zrujnowane zdto- niemajtl illten:su w t}11l, hycokol',Ą,;ek 
Młodym polkowickim koszykar- , świat. Każdy chlopiec wynaleziony w wie, albo rozrrueniają swój talent na zm.iel1lać, bo jcst im dobrze. Dl.trefP 
kom gratulujemy dOskonalej po- najdalszym zakątku jest otoczony drobne gdzieś na prowlllcji. Clerpią na tez przyszłość rolskiego sponu widz,. 
stawy i życzymy dalszych sukce- opieką po to, by jak. najlepiej przygoto- t}1l1 zarówno kluby, jak. i reprczenta- w barwach deŃ' szarych, co bardzo 
sów. wać go do doro~-łej kariery. Wyniki <je. To bardzo pnylcre, bo uzdolnionej mnie,jako pasjOfL1ta sportu, martWI 

osiągane przez zespoły m1odziczowe, sportowo młodzieży doprawdy u nas 
KuK w których ci chłopcy występują, mają nie brakuje. Niestety wciąż towarem Konrad Kąrcllr 
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